
JANDARMA Genel Komutanlığı,
toplumun huzur ve güvenliğini sağla-

makla kalmayıp, aynı zamanda Türkiye'
nin kültürel mirasını tanıtmaya yönelik
faaliyetlerde de bulunuyor. Bu kapsam-
da Manisa'nın Salihli ilçesinde yer alan
Sardes Antik Kenti, Jandarma Genel
Komutanlığı’nın sosyal medya payla-
şımlarında yer aldı. 2 jandarma person-
elinin görev başında olduğu bir fotoğ-
rafın yer aldığı paylaşımda “Jandarma
devriyemizin görev başında olduğu ta-
rihi antik kentimizin ismi nedir ve bu 
yer nerededir?” ifadesi yer aldı.

BURANIN İSMİ NEDİR? BU YER NEREDEDİR?

SON yıllarda yetiştirdiği endemik
ürünlerle adını duyuran Man-

isa'nın Demirci ilçesinde 2022
yılında tamamlanan Güveli Bara-
jı’nın sulama şebekesinde sona
gelindi. 3 ay içerisinde  tamam-
lanacak projeyle 2025 yaz sulama
sezonundan itibaren bin dekar
araziye can suyu verilecek. Temel-
den yüksekliği 31 metre olan Demir-
ci Güveli Barajı’ndan 2025 yaz su-
lama sezonundan itibaren tarlalara
can verileceğini duyuran DSİ Genel
Müdürü Mehmet Akif Balta, “ Güveli
Barajımız Manisa Demirci’de yak-
laşık bin dekar araziyi borulu ba-
sınçlı sistemle sulayacak” dedi.

3 AY İÇERİSİNDE SULAMA YAPILACAK

TÜRKİYE Emekli Emniyet Müdürleri
Derneği Yönetim Kurulu adına açık-

lama yapan emekli emniyet müdürü
Yavuz Elbirler, son günlerde artan asayiş
olaylarına ve sabıkalı kişilerin serbest
dolaşmasına dikkat çekti. Elbirler açıkla-
masında, suçluların polise ve topluma
meydan okuması karşısında acilen ön-
lemler alınması gerektiği vurguladı. Suçu
meslek edinen kişilerin artık devletten
çekinmediklerini kaydeden Elbirler, şun-
ları aktardı: “Onlarca suç kaydı olan ve
dışarıda serbestçe dolaşıp suç işlemeye
ve çeşitli şekillerde toplumu rahatsız etm-
eye devam eden kişilerin kendi lerine mü-
dahale eden polise direnmeleri, darp ve
tehditte bulunmaları, sivil vatandaşları
sindirecek şekilde ortamda terör oluştur-
maları, neredeyse günlük olaylar haline
gelmiştir. Ceza soruşturma ve infaz sis-
temi bu kişileri etkisiz hale getirmekte feci
surette yetersiz kalmaktadır.”

SUÇU MESLEK EDİNEN KİŞİLER DEVLETTEN ÇEKİNMİYOR
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Emekli Emniyet Müdürü Yavuz Elbirler, son dönemde artan suç olayları ve sabıkalı kişilerin serbest dolaşmasıyla ilgili sert bir açıklama yaptı
Elbirler, polis memuru Şeyda Yılmaz’ın şehit düşmesi ve peş peşe yaşanan benzeri olayların tehlikesine dikkat çekti

EMEKLi EMNiYET MUDURLERiNDEN UYARI:

“SUÇLU PROFiLi DEGiŞTi
ACiL ONLEM ALINMALI!”

Açlık sınırı 20 bin liraya dayandı
TÜRK-İŞ'İN, çalışanların geçim
koşullarını ortaya koymak ve temel

ihtiyaç maddelerindeki fiyat değişik-
liğinin aile bütçesine yansımalarını
belirlemek için her ay yaptığı "Açlık
ve Yoksulluk Sınırı Araştırması"nın
Eylül 2024 sonuçları açıklandı.
Araştırmaya göre, eylül ayında 4 kişi-
lik ailenin sağlıklı, dengeli ve yeterli
beslenebilmesi için yapması gereken
gıda harcaması tutarını ifade eden
"açlık sınırı" 19 bin 830 lira oldu.

BU ARADA ASGARİ ÜCRET HALA 17 BİN 2 LİRA 

Güveli Barajı bin dekar araziye
can suyu verecek 

Manisa’da 

etkili oldu!
METEOROLOJİ
Genel Müdürlüğü,

Manisa için ani hava
değişikliği uyarısında
bulunmuştu ve tah-
minler doğru çıktı.
Pazar günü 34 derec-
eye kadar yükselen
sıcaklıklar, haftanın
ilk günü olan
Pazartesi sabahı
gelen soğuk hava
dalgası ile keskin bir
düşüş yaşadı. 

yağmur
Jandarma Genel 
Komutanlığı’ndan 
Manisa paylaşımı

Iki gencin kahreden kazasında 1 ölü var
MANİSA’NIN Salihli ilçesinde
otomobil ile motosikletin çarpış-

ması sonucu meydana gelen kaza-
da 16 yaşındaki çocuk hayatını kay-

betti, 18 yaşındaki genç ağır yara-
landı.   Kaza ile ilgili soruşturma baş
latılırken, diğer yaralının hayati teh-
likesinin bulunduğu öğrenildi. 

7’de

7’de

3’te
10’da

4’te

3’te

Son günlerde sabıkalı kişilerin polisle girdiği çatışmaları 
vurgulayan Elbirler, “Sabıkalı-suçlu kişilerce kolluk kuvvetlerine
yapılan silahlı saldırılarda önü alınamayan bir artış eğilimi 
belirgin olup, eskiden sadece terör olaylarında söz konusu 
olan bu eğilim, günlük asayiş olaylarında da korkutucu 
bir biçimde yaygınlaşmaktadır” ifadelerini kullandı.
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Kozmetoloji alanındaki eğitim ve uygulama olanaklarını genişletmek amacıyla yenilenen yüzüyle yeni yerinde hizmete baş
layacak olan Manisa Celal Bayar Üniversitesi Hafsa Sultan Hastanesi Kozmetoloji Merkezi’nin açılışı gerçekleşti.

Kozmetoloji Merkezi yenilendi
MCBÜ Hafsa Sultan Hastanesi 

Cansu MERİÇ

MCBÜ Hafsa Sultan Has-
tanesi Eski Başhekimlik Binası
ikinci katta hizmet verecek
olan Kozmetoloji Merkezi Açı-
lış Programı’na Rektör Prof.
Dr. Rana Kibar, Rektör Yar-
dımcısı Prof. Dr.  Oktay Üçer,
dekanlar, akademik ve idari
personel ile hastane çalışan-
ları katıldı.

Açılış konuşmasını yapan
Tıp Fakültesi Dermatoloji Ana-
bilim Dalı Başkanı ve Kozme-
toloji Merkezi Müdürü Prof. Dr.
Aylin Türel Ermertcan merke-
zin 2015 yılından beri hastane
içinde hizmet vermekte oldu-
ğunu ifade ederek, “Kozmeto-
loji Merkezimiz yeni yerine

taşınması nedeniyle bugün
burada toplandık.

Merkezimizde son teknolo-
jiye sahip lazer cihazlarımız
mevcut.

Leke tedavisi, damar teda-
visi, epilasyon, akne izleri, cilt
gençleştirme amaçlı lazerleri-
miz bulunmakta. 

Bunun dışında dolgu ve
botox uygulamaları, saç dö-
külmesi ve selülit tedavisi ya-
pılmakta. 

Cilt bakımı estetisyen ve
hocalarımız tarafından güvenli
ellerde kaliteli malzemelerle
gerçekleştirilmekte” ifadesini
kullandı.

Rektör Prof. Dr. Rana
Kibar, Sağlık Yerleşkesinde
yapılan etkinliklerin hız kesme-
den devam ettiğinin altını çize-
rek başladığı konuşmasında,
“Üniversitemizin her alanda
vermiş olduğu hizmeti, eğitim-
öğretim altyapısından başla-
mak üzere daha kaliteli bir
hale getirmek üzere sizlerin de
katkısıyla çalışmaya devam
ediyoruz. Bu anlamda özellikle
hastanemizde yaptığımız uy-
gulamalar daha görünür, sa-
dece Manisa’ya değil tüm
bölgeye hizmet vermesi bakı-
mından da önem arz ediyor.

Kozmetoloji Merkezimizi
yeni yerimize taşımakla sa-
dece fiziki imkanlarımızı daha
iyi hale getirmiş olmakla kal-
madık, bunun yanında son
teknolojiye uygun cihazlarla

da merkezimizi destekledik.
Hastanemiz birçok alanında
olduğu gibi bu merkezimizde
de uzman bir kadro ile çalışı-
yor. 

Bu merkezimiz yeni imkân-
larıyla birlikte çok daha kaliteli
bir hizmet vermeye vesile ola-
caktır” dedi. Kozmetoloji den-
diğinde ilk olarak insanın
aklına güzellik gelse de insan
sağlığına ciddi anlamda do-
kunduğunu belirten Rektör
Prof. Dr. Kibar, “Biz burada
yapılan hizmet ile Manisa halkı
başta olmak üzere bölge hal-
kına en güzel şekilde hizmet
edileceğine inanıyoruz. 

Bu noktada Başhekimliği-
miz başta olmak üzere Koz-
metolloji Merkezimizin

açılışında emeği geçen her-
kese teşekkür ediyorum. 

Burada yapılacak olan tüm
hizmetlerin insanların sadece
güzelliğine değil aynı zamanda
ruhsal sağlığına da katkı sağ-
layacağına inanıyorum.

İnsanın güzelliği sadece fi-
ziki olarak değil, içsel huzuru
ile de alakalı bir durum. 

Dolayısıyla burada yapıla-
cak çalışmaların buna da ve-
sile olmasını diliyorum. 

Hepinize katılımınız için te-
şekkür eder, yeni yerimizin
sağlık ve güzellik alanında ba-
şarılı birer hizmet sunmasını
dilerim” diye konuştu. 

Program, kurdele kesilmesi
ve ardından tedavi odalarının
gezilmesi ile sona erdi.



3
İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 231 30 85

KOCABAŞ ECZANESİ
0236 234 71 53

DURAK ECZANESİ

DURU ECZANESİ 

0236 211 04 44

0236 232 32 60

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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MERTCAN ECZANESİ
1869 - Dünyada ilk kartpostal, Avusturya'da basıldı.
1880 - İlk elektrikli ampul fabrikası, Thomas Edison tarafından açıldı.
1887 - Birleşik Krallık, Belucistan'ı işgal etti.
1891 - ABD'nin Kaliforniya eyaletinde Stanford Üniversitesi kuruldu.
1898 - Çar II. Nikolay, Yahudilerin büyük Rus şehirlerinin dışına çıkarılmasını emretti.
1905 - Galatasaray SK kuruldu.
1908 - Ford, "Model T" otomobilini satışa sundu.
1918 - İngiliz istihbarat subayı T. E. Lawrence yönetimindeki Arap güçleri Şam'ı ele geçirdi.
1928 - Sovyetler Birliği, ilk "Beş Yıllık Kalkınma Planı"nı açıkladı.
1936 - General Franco, İspanya Milliyetçi Hükûmeti'nin başına geçti.
1939 - Yaklaşık bir ay süren kuşatmanın ardından Nazi güçleri Varşova'ya girdi.
1951 - Türkiye'de Hava Harp Okulu açıldı.

GÜNÜN OLAYI

Jandarma Genel Komutanlığı’ndan 
Cansu MERİÇ
JANDARMA Genel Komutanlığı, sos-

yal medya hesaplarında dikkat çekici bir
fotoğraf paylaştı. Gönderide jandarma
devriyesinin görev başında olduğu tarihi
antik kentin ismi ve nerede olduğu so-
ruldu.

Jandarma Genel Komutanlığı, toplu-

mun huzur ve güvenliğini sağlamakla kal-
mayıp, aynı zamanda Türkiye'nin kültürel
mirasını tanıtmaya yönelik faaliyetlerde
de bulunuyor. 

Bu kapsamda Manisa'nın Salihli ilçe-
sinde yer alan Sardes Antik Kenti, Jan-
darma Genel Komutanlığı’nın sosyal
medya paylaşımlarında yer aldı.

2 jandarma personelinin görev ba-
şında olduğu bir fotoğrafın yer aldığı pay-
laşımda “Jandarma devriyemizin görev
başında olduğu tarihi antik kentimizin
ismi nedir ve bu yer nerededir?” sorusu
soruldu.

Binlerce vatandaş da soruya Sardes
Antik Kenti diyerek doğru cevabı verdi. 

‘Manisa’ paylaşımı

Manisa’da etkili olan sağanak yağış nedeniyle kentte zor anlar yaşandı… Kimi bölgelerde rögarlar taşarken, bazı noktalarda ise trafik durma noktasına geldi

Manisa’da yağmur etkili oldu

Burhan AKDEMİR
METEOROLOJİ Genel Mü-

dürlüğü, Manisa için ani hava
değişikliği uyarısında bulun-
muştu ve tahminler doğru çıktı.
Pazar günü 34 dereceye kadar
yükselen sıcaklıklar, haftanın ilk
günü olan Pazartesi sabahı
gelen soğuk hava dalgası ile
keskin bir düşüş yaşadı. Sıcak-
lıklar bir anda 8-9 derece geri-
leyerek, şehri sağanak yağışın

etkisi altına aldı.
ŞİDDETLİ YAĞIŞ HAYATI 
OLUMSUZ ETKİLEDİ
Manisa’da yaklaşık yarım

saat süren yoğun yağış, şe-
hirde hayatı adeta durma nok-
tasına getirdi. Yollar göle
döndü, araçlar ilerlemekte zor-
lanırken, bazı noktalarda kana-
lizasyon hatları patladı ve su
baskınlarına yol açtı. Özellikle
ana arterlerde oluşan su biri-

kintileri, trafikte uzun süreli ak-
samalar meydana getirdi. Şehir
genelinde ulaşımda büyük zor-
luklar yaşanırken, bazı bölge-
lerde trafik tamamen durma
noktasına geldi.

VATANDAŞLAR 
HAZIRLIKSIZ YAKALANDI
Aniden bastıran yağışa ha-

zırlıksız yakalanan vatandaşlar,
kapalı alanlara sığınmaya ça-
lıştı. Birçok kişi yağmur altında
ıslanırken, esnaf ve sürücüler

yağışın şiddetini hafifletmesini
bekledi. Hava Koşulları Hafta
Boyu Devam Edecek

Meteoroloji yetkilileri, Ma-
nisa ve çevresinde önümüz-
deki günlerde de hava
koşullarının dalgalı seyredece-
ğini belirtti. Soğuk hava dalga-
sının bölgeyi bir süre daha
etkisi altında tutacağı ve aralık-
larla sağanak yağışların devam
edebileceği uyarısında bulu-
nuldu. 

Salihli Belediyesi'nden
temizlik seferberliği 

Burhan AKDEMİR 
SALİHLİ Belediyesi, daha

temiz ve yaşanabilir bir kent
hedefiyle temizlik aralığı aralık-
sız sürüyor. Temizlik İşleri Mü-
dürlüğü'ne bağlı ekipler,
mahallelerde temizlik faaliyetle-
rine devam ederek sürekliliği
sağlayan sağlıklı ve temiz bir
çevrede yaşamalarını sağlamak
için büyük bir çaba sarf ediyor. 

Son olarak, ekiplerin Cum-
huriyet Mahallesi'nde bulunan
pazar alanında yerinde ince-
leme yapan belediye görevlileri,
çalışanlara moral ve rahatlıklar
diledi. Ekipler, pazar yeri gibi
yoğun kullanılan alanlarda te-
mizlik faaliyetlerini sürdürüyor.
Pazarda kalıcı temizlenme,
hem halk sağlığı açısından hem
de estetik bir görünüm açısın-
dan büyük önem taşıyor. Bu
yetenek Salihli Belediyesi, hal-
kın yoğun olarak barındırıldığı
bakım faaliyetlerini hız kesme-
den sürdürüyor.

Salihli Belediye Başkanı, ya-
pılan incelemede şöyle ko-
nuştu: "Salihli'mizin temiz ve
sağlıklı bir şehir olarak kalması
için ekiplerimiz gece gündüz
demeden büyük bir özveriyle
çalışıyor. hepimizin hakkı ve bu
bilinçle hareket ederek ilçemi-
zin her köşesinde temizlik faali-
yetlerimizi sürdürüyoruz.

Temizlik İşleri Müdürlüğü, il-
çenin dört bir yanında düzenli
olarak yol süpürme, çöp top-
lama, pazar yeri temizliği ve
genel temizlik çalışmalarını ta-
mamlamaya devam ediyor. Be-
lediyenin güçlü, temiz bir çevre
için duyarlı olmalarını ve bu ça-
lışmaya destek vermelerini
beklediklerini ifade etti. 

Belediye, "Daha temiz bir
Salihli" hedefinde gece gündüz
demeden çalışmaya devam
edeceğini ve temizlik hizmetle-
rinin ilçenin her aşamada
devam edeceğini belirtti. 

İHA
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Artık, hava durumunda gündüz sıcaklıklar
yirmili rakamlarla gösteriliyor. 25-27-26 gibi.
Eh bu sıcaklıkta günün her saatinde bisiklet
sürülür. Eskisi gibi sabah erken çıkmıyorum.
Sabah yağmur gibi çiğ yağıyor, giysilerim ku-
rutma makinesinden çıkmış gibi oluyor,
sabah ayazı, alaca karanlık yaz gibi pek tadı
olmuyor onun için artık sabahları pas geçiri-
yorum erken uyansam da canım çekmiyor.

Evden çıkışım 16.02’ydi. Kozbeyli tara-
fına gideceğim. Gencelli/Kozbeyli kavşağın-
dan Kozbeyli yoluna saptım. Harika bir yol bi
defa asfaltı çok güzel.

Çiftlik evleri, Mübadilden önce Rumlardan
kalma tek gözlü bir oda planlı (ama gece ya-
şantısı için mutlaka asma katı vardır) taş du-
varlı yıkık evler, inekler, tarlalar, ağaçlar, hele
bir yere geldiğimde yarı toprak bozuk asfaltlı
dört yol ağzında köşede bir çeşmesi var. Ya-
lağı yuvarlak kahve dibeği gibi, buradan
taşan su kare şeklinde bir diğer yalağa akıyor
buradan taştı mı dar uzun bir yalağı dolduru-
yor. 

Bu uzun yalaktan inekler kare yalakta kur-
bağalar dibek gibi olanda da insanlar serinli-
yor. Hatta namazgâhı dahi var. 

Kültürümüzün güzelliği. At, eşek gibi
binit hayvanla köyden köye bağa bahçeye
giden insanlar; susadığında, binitini sulamak
gerektiğinde, ehh öğle vakti girdi şurada na-
mazımı da kılayım dediğinde, çıkısını çıkarıp
iki lokma birşeyler yediğinde dua ettiğinde
hayrat yaptıranın amel defteri açılmaz mı?
Açılır, hatta deftere sayfa bile eklerler. Bizim
de binitimiz bisiklet, iki satırda ben yazdıra-
yım. 

Burası ilk mola verdiğim ve su içtiğim yer,
çeşmenin taşına oturup hem soluklanıyor
hem Allah razı olsun diyorum. Burada fotoğ-
raf çekip de yağlıboya resmini yaptığım iki
ağaç var. Biri İncir Ağacı, kestiler yaşlanmıştı

yarı kurumuş haldeydi. Artık odunuyla bir
ocağın dumanını tüttürecek. Diğeri Çitlembik
Ağacı, Çitlembik ağaçlarına ayrı bir gönül
bağım var. 

SONBAHARLARDA BAĞBOZUMU
Sonbahardır hala hüznümün dalga dalga

geldiği,
Çocukluğumun anılarımın gözümün

önüne serildiği.
Bağbozumunu hiç unutmam, köpeğim

Koca Gudo’yu 
Dedem derdi, memleketten herhalde is-

mini koyduğu.
Üzümün billur rengiyle ağızda kütürdeyen

sesi,
Sonbaharın esintilerle gelen serin nefesi.
Elimde sapanta koşarken o ağaçtan o

ağaca,
Gitme der gibiydi peşinden koştuğum

saka.
Rengarenk tabiat, sarı kahverengi oldu

yeşiller,
Kırmızı olmuştu bağ damımızın yanında ki

çitlembikler.
Üzüm çuvalları çoktan gitmişti sergiden

Tariş’e.
Boş sergi yerinde binerdim üç tekerlekli

bisiklete.
Babam, son bir defa yoklardı etrafı, damı,

bağı,
Annem, vedalaşırdı komşularla gözleri ağ-

lamaklı.
Sararan bağlar, renkli asmalarda çiğ tane-

leri.
Eşya yüklü at arabasının dingilinde göç

sesleri.
Geride bıraktığım bi daha ki seneye özle-

diklerim.
Silerdi özlem dolu yaşlı gözlerimi küçücük

ellerim.
Hem bağ, hem çocukluğum, hem babam,

hem de anam gitti hayatımdan
Ömrümce unutmayacağım anımdı hepsi

çocukluğumdan,
Hüzünlü Sonbaharlarımdan. 23.09.2014

Kozbeyli’nin biraz kenarından çok az
içinden geçip tepeye ulaşıp iniş aşağı hiç
pedal basmadan Eskifoça yoluna kadar iniyo-
rum. İndim. 

Yolu enlemesine geçip Gerenköy yoluna

girdim. Bu yolda asfalt jilet, teker, zincir, sesi
duyulmuyor. Araç da geçmiyor, kimsecikler
yok. Yolun sağı solu ev ev ev. Konut demiyo-
rum. Konutu, ihtiyaç için yapılan ev olarak yo-
rumluyorum. Bunlar ne yahu eçiş büçüş
sözde yazlık.

Ne komşuluk, ne konuşmuşluk, ne kelam
ne selam, yan gözle süzmeler, selam versem
mi vermesem mi vesveseler, osursan duyula-
cak kadar dipdibeler. 

Gerenköy tarımcı zengin bir köy. Gediz
Ovası alabildiğine, aralarında sulama kanal-
ları, bağ çok az, yonca mısır, pamuk, güne-
bakan tarlaları bu sene susuz kalmış
olmalılar hiç boylanmamışlar kısa haldeyken
boyunlarını bükmüşler başları da çok küçük
bunlar hayvan yemi olacak gibi gözüküyor
toplamaya değmez. 

Oysa Ege’nin en büyük ovası Menderes
ve Gediz. Dört mevsim ekilip biçilen toprak-
lar, çalışkan insanlar, yollara dökülen mahsul-
ler. “Neyse.” Gerenköy’ün çıkışı Menemen’i
Bağarası’na bağlayan yol.

Bu yol geliş gidişli ve dar ben dahil yan-
yana üçlü geçiş bazı yerlerde olmuyor ar-
kamdan gelen araç beklemek zorunda
kalıyor, endişeli bir sürüş yapıyorum, koruma
bandı yok, kenar çizgisinin üzerinde gidiyo-
rum. Dalgınlık veya en ufak bir falsoda teke-
rimi asfalttan dışarı kaçırdım mı kot farkı var,
küt yere, bisiklet aşağıya ben yukarı aracın
altına!

Uzaktan Bağarası beyaz evleri ağaçla-
rın arasında çizgi gibi gözüküyor, yaklaştıkça
pencereleri nokta oluyor, biraz daha yaklaştı-
ğımda pencerelerinin söveleri gözüktüğünde
kasabaya girmiş oldum. Ana caddesi
Foça/İzmir ulaşım yolu. Amanın ne trafik! ge-
lişigüzel parketmiş arabalar, motorlar önden
arkadan gelen araçlar yolun ortasına doğru
sürmek zorunda kalıyorum.

Yol versem bi daha yola çıkarmıyorlar
şerit de yok ya, ortadan gidiyorum biraz sa-
bırlı olsunlar.

Üzerimde fosforlu yeleğim, kafamda kas-
kım trafiğe saygılı olduğumu gösteren giysi-
ler, o zaman onlar da bana saygılı oluyorlar.

Yenibağarası dediklleri yere geldim.
Avuç içi kadar yer. Eskibağarası Yenibağ-
arası diye bölmüşler. Yaa biz Eski Manisa

deyip Güzelyurtu da Yeni Manisa demeyi bil-
miyor muyuz? Niye bölüyorsunuz güzelim ka-
sabayı. Bi de araya duvar çekeydiniz bari.
Birkaç kelimeyi kullanmayı sevmem; böl, ışığı
kapat, kötü, bela, yok… daha da var da ak-
lıma gelmedi. Türkiye’ye de böyle diyorlar.
Eski yeni diye. Eskiden daha mutluyduk. 

Mutlu insan yaratmak çok mu zor herkesi
mutlu etmek? Belediyede çalışırken tek ama-
cım buydu. Neyse deyip geçtiğimiz çok şey
var ama olmamalı. “Neyse. İşte bu YeniBağ-
arası’nda her geçtiğimde çay içtiğim bir
kahve var yan tarafında büyükçe bir bahçesi
olan. Bahçeye girdim çayımı söyledim. 

Şeroya benzeyen bir kedi geldi ayakları-
mın arasına kuyruk havada sürtünüyor. Hay-
vanların da şanslısı oluyor her ne kadar
muhalefette olsa da diye aklımdan geçirdim.
Her ulusal kanalda haberi yapıldı. 20 yaşın-
dan büyükmüş bakım olunca yaş da uzuyor
demek ki. Darısı biz emeklilerin başına.

Uzun yaş olsa nolacak, yettiremiyoruz
demekle geçen bir ömür? Bi ”Neyse” de bu-
rada denmeli.

Çaycı çayı getirirken ben de telefonu
otomatiğe ayarlamış bisikletimle fotoğraf çe-
kiliyorum. Çaycı görünce şaşırdı. ”Gel seninle
de çekilelim” dedim ve çekildik. 

Kalkacağım çay parasını almıyor. Benden
olsun, olmaz. Olur olur birlikte fotoğraf çekil-
dik ya. Parayı almazsan bi daha çekilmeyiz.
Ben buradan sıkça geçiyorum bi daha ki sen-
den olsun dedim. Zorla aldı. İçeride marka
atıyor çayın parası 10 lirayı cebinden verecek
garibim. Hatırlarsınız Eskifoça’da bozuğu ol-
madığı için para üstü verememişti de 25 lira-
lık çayın 5 lirasını sonra verirsiniz demişti
entel kahveci.

Yoksullar kadar, zenginlerin gönlü bol
olsa ülkemizde yoksul kalmazdı. Çaycıya bu
yönden şaşırmadım. 

İşte, varla yok, ne kadar birbirlerine yakın
oysa öyle uzak ki yokun vara ulaşması ama,
varın yoku bulup var etmesi çok yakın. 

Burada “Neyse” demeyeceğim. 
Bu sefer vaktim yoktu ama bi dahakine

sohbet etmeliyim. Halini hatırını sormalıyım
bu gönlü zengin adamın. 

Zaten sözüm var, telefonu yanında olma-
dığı için fotoğrafı aktaramamıştık.

AZMİ AÇIKDİL

NEYSE

Güveli Barajı bin dekar araziye can suyu verecek 

SoN yıllarda yetiştirdiği en-
demik ürünlerle adını duyuran
Manisa'nın Demirci ilçesinde
2022 yılında tamamlanan Gü-
veli Barajı’nın sulama şebeke-
sinde sona gelindi. 3 ay
içerisinde  tamamlanacak pro-

jeyle 2025 yaz sulama sezo-
nundan itibaren bin dekar ara-
ziye can suyu verilecek.  

TARIM ve Orman Bakanlığı
Devlet Su İşleri (DSİ) Genel Mü-
dürlüğü, tarımda modern sula-
mayı yaygınlaştırmak,

toplulaştırma çalışmalarıyla
tarım arazilerinden en yüksek
faydayı sağlamak, musluklara
sağlıklı ve içilebilir su ulaştır-
mak ve yerleşim yerleri ile tarım
arazilerini taşkın risklerine karşı
korumak için tüm gücüyle çalı-

şırken, sürdürülebilir su yöne-
timi anlayışıyla da suyun her
damlasına sahip çıkıyor. Bu
kapsamda Manisa'nın Demirci
ilçesinde 2022 yılında tamam-
lanan Güveli Barajı’nın sulama
şebekesinde sona gelindi.
Baraj hakkında bilgi veren DSİ
Genel Müdürü Mehmet Akif
Balta, 2022 yılında tamamlanan
Demirci Güveli Barajı’nın 690
bin metreküp depolama hac-
mine sahip olduğunu belirterke,
“Barajda 2022 yılı Ocak ayı iti-
bari ile su tutmuştuk. Vakit kay-
betmeden sulama şebekesi ile
ilgili çalışmalara hız verdik. 7
bin 400 metrelik boruyu döşe-
dik. Sadece 200 metrelik bir
bölümde çalışmalarımız devam
ediyor. Yılbaşına kadar sanat
yapıları ve mekanik işlemleri de
tamamlayıp, projeyi tüm imalat-
ları ile bitirmek istiyoruz” dedi. 

ÜRETİCİYE YILDA 8,5 
MİLYoN LİRA EK GELİR 

Temelden yüksekliği 31
metre olan Demirci Güveli Ba-

rajı’ndan 2025 yaz sulama se-
zonundan itibaren tarlalara can
verileceğini duyuran DSİ Genel
Müdürü Mehmet Akif Balta, “
Güveli Barajımız Manisa Demir-
ci’de yaklaşık bin dekar araziyi
borulu basınçlı sistemle sulaya-
cak. Projemiz sayesinde bölge-

deki sulama maliyetleri düşe-
cek. Yeraltı suyu kullanımı aza-
lacak. 

Bölge üreticisi 2024 yılı ra-
kamlarıyla yılda 8,5 milyon lira
ek gelire kavuşacak. Manisalı
üreticilerimize hayırlı olsun”
diye konuştu. İHA 

Yunusemre Belediyesi, hal-
kın ferah ve temiz ortamlarda
ibadetlerini yerine getirebil-
mesi için ilçedeki camilerde
bakım ve tadilat çalışması ger-
çekleştiriyor. 

3 farklı müdürlük koordine
bir şekilde ibadethanelerde ih-
tiyaç duyulan çalışmaları ye-

rine getiriyor.   
Yunusemre Belediye Baş-

kanı Semih Balaban'ın öncelik
verdiği çalışma kapsamında
Kadın ve Aile Müdürlüğü Cami
Temizlik ekipleri ilçe genelinde
bulunan ibadethanelerde te-
mizlik çalışması gerçekleştirir-
ken, Fen İşleri Müdürlüğü

ekipleri ise talep edilen cami-
lerde bakım çalışması yapıyor.
Park ve Bahçeler müdürlüğü
ekipleri de cami bahçelerinde
çit ve çevre bakımını yerine
getiriyor. 

Çalışmalar kapsamında
bütün camiler dip köşe temiz-
lenirken, halkın ibadetini temiz

ve konforlu bir ortamda yapa-
bilmesi için yoğun gayret gös-
teriliyor. 

Barbaros Mahallesi Aliağa
Camisinde gerçekleştirilen
bakım ve onarım çalışmalarını
Yunusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban da yerinde in-
celedi. Başkan Balaban'a in-
celemesinde Belediye Başkan
Yardımcısı Hakan Gürtunca,
teknik ekipler ve mahalle sa-
kinleri katıldı. 

“İBADETHANELERİMİZ 
ÖNCELİĞİMİZDİR” 

Konu ile ilgili yaptığı açık-
lamada halkın mutluluğu ve
ferahı için yoğun bir şekilde
çalıştıklarını belirten Yunu-
semre Belediye Başkanı
Semih Balaban, ibadethanele-
rin kendileri için öncelik oldu-
ğunu söyledi. 

Başkan Balaban, “Halkımı-
zın istekleri bizim önceliğimiz-
dir. Vatandaşlarımızın temiz ve
konforlu bir ortamda ibadetle-
rini yerine getirebilmesi en
doğal hakkıdır.

Biz de ekip olarak göreve
geldiğimiz günden bu yana il-
çemiz genelinde camileri-

mizde ve ibadethanelerimizde
temizlik ve bakım seferberliği
başlattık. 

Cami temizlik ekibimiz dü-
zenli bir şekilde ilçemizde bu-
lunan camilerimizde titiz bir
şekilde çalışıyor. 

Göreve geldiğimiz günden
bu yana ilçemizde 100 cami-
mizde temizlik çalışması ger-
çekleştirdik.

Ayrıca camilerimizde
bakım çalışması da gerçekleş-

tiriyoruz. 
Barbaros mahallemizde

bulunan Aliağa camimiz de ta-
dilat boya ve çevre düzenle-
mesi ihtiyacı vardı. 

Bu gün de incelemelerimizi
gerçekleştirdik. 

İnşallah ilçemiz genelinde
olduğu gibi Barbaros mahalle-
mizde yaşayan vatandaşları-
mız da temiz ve konforlu bir
şekilde ibadetlerini yerine geti-
rebilecek.” İHA  

Camilere bakım ve tadilat yapılıyorCamilere bakım ve tadilat yapılıyor
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Kırkağaç Belediyesi'nden istihdama destek 

Cansu MERİÇ 

KIRKaĞaÇ Belediyesi,
faaliyetlerinin istihdamına
katkı sağlamak amacıyla yü-

rüttüğü çalışmalarla devamm
ediyor. Belediye, göreve baş-
ladığı günden bu yana 292
hemşerisine iş imkanı sağla-
yarak, ailelerinin geçimine

katkı sağladı. 
Kırkağaç Belediye Başkanı

yaptığı açıklamada, "Göreve
geldiğimizden bu yana vatan-
daşlarımızın yanında olmayı,

onların çözüm üretmeyi bir
görev bildik

. Bu doğrultuda hemşerile-
rimize iş imkanı sağlayarak,
onların ekonomik olarak ra-
hatlamalarına katkı sağlamak
bizim için büyük bir gurur du-
yuyor. Kırkağaç'ın kalkınması-
nın, onu bireylerin refahı ve
mutluluğuyla gerçekleşmesi-
nin gerçekleşmesi" mutluluk-
larına yer verdi.

Belediye, programın aktif
rol oynama ve istihdam ola-
naklarını artırmaya yönelik ça-
lışmalarını sürdüreceğini
belirtti. Belediye evrakları, ta-
leplerine hızlı yanıt vererek, iş
olanaklarını artıracak, hedefle-
riyle hizmetlerine devam ede-
ceklerinin dikkate alınacağı
çizdi.

Kırkağaç'ın ekonomik krizi,
belediyenin iş gücü olan kat-
kısı ve sosyal projeleriyle her
geçen gün daha da güçlenir-
ken, kadınların bu adımlardan
duyduğu hisler duyuluyor.

Hemşerilerine sunulan bu
desteğin devamını sağlayan
belediye, "Beraberce büyüyüp
güçlenmeye devam ediyor"
diyerek dayanışma mesajı
verdi.

Türkiyem Partisi Saruhanlı ilçe kongresi yapıldı… Kongrede, Süleyman Atıcıoğlu ilçe başkanlığına seçildi

Cansu MERİÇ

TÜRKİYEM Partisi Saru-
hanlı İlçe Teşkilatının 1.Olağan-
üstü kongresini gerçekleştirdi.
Kongrede, Süleyman Atıcıoğlu
ilçe başkanlığına seçilirken, yö-
netim kurulu da belirlendi.

Kongreye, Türkiyem Partisi
Genel Başkan Önder Genç,
Genel Başkan Yardımcısı
Ahmet Öztürk, Manisa İl Baş-
kanı Tanyel Çam ve çok sayıda

partili katıldı. 
Türkiyem Partisi Genel Baş-

kan Önder Genç yaptığı konuş-
mada, “Türkiye'nin ilk
kongresini Manisa'nın Saru-
hanlı ilçesinde gerçekleştiriyo-
ruz. Samimi şekilde Türkiyem
Partisi kadroları il ve ilçelerde
halkımızın yanında Türkiyem
Partisinin ideallerini anlatmaya
başlamış bulunmaktadır. Bu-
günde ilk ilçe kongresini bu-
rada yaparak kendimizi

ispatlamış ve söylemlerimizin
arkasında durmuş olduğumuzu
gösteriyoruz. Bizler mecburen
sahaya inmek zorunda kaldık.
Çünkü çocuklarımızın geleceği
tehlikede.

Onun için gece gündüz il il
dolaşıyoruz. İl ve ilçe teşkilatla-
rımızı kuruyoruz. Tek hedefimiz
var çocuklarımıza yaşanılabilir
bir ülke bırakmaktır. Manisa
tarım şehri. Akaryakıtta iktidara
geldiğimizde değişik çalışmala-

rımız olacaktır. Çiftçimizin ya-
nında olacağız” dedi.

Türkiyem Partisi Manisa İl
Başkanı Tanyel Çam ise, “Ma-
nisa bir çiftçi ve sanayi kenti.
Çiftçimizin ve işçilerimizin sa-
nayicimizin sorunlarını her
zaman dinleyip partimize bildi-
receğiz. 

Çözüm odaklı çalışacağız”
ifadelerini kullandı.

Kongrede Türkiyem Partisi
Saruhanlı İlçe Başkanı seçilen
Süleyman Atıcıoğlu ise Genel
Başkan Önder Genç'e, partisi-
nin Genel Başkan Yardımcıla-
rına, Manisa İl Başkanı Tanyel
Çam'a ve destekleyen tüm
üyelere teşekkür etti.

Yönetim kurulu asil üyelik-
lere, Mustafa Türkcan, Gürman
Karaca ,Vedat Aytun, Kemal

Türkcan, Evren Türkcan, Burcu
Arık, Selçuk Türkcan, Gülsüm
Yüce, Mustafa Şenyiğit, Ömer
Enlibaş ve Şahin Koç  seçildi.

Yedek yönetim kurulu üyeli-
ğinde Mehmet Kaplan ve Can
Alan yer aldı. 

İl delegelerine ise Süleyman
Atıcıoğlu, Mustafa Türkcan,
Gürhan Karaca, Evren Türkcan
ve Vedat Aytun seçildi.

Türkiyem Partisi Saruhanlı İlçe Başkanı Atıcıoğlu oldu

Manİsa’nIn Kula ilçesinin
sevilen simalarından olan
2009 yılı Milliyetçi Hareket
Partisi (MHP) Belediye Başkan
Adayı emekli Öğretmen Tahsin
Akşit, geçirdiği rahatsızlık so-
nucu hayatını kaybetti.   

Kula’nın sevilen simaların-
dan olan MHP'nin 2009 yılı
Belediye Başkan Adayı emekli
Öğretmen Tahsin Akşit, geçir-

diği rahatsızlık sonucu haya-
tını kaybetti.

Akşit’in ölüm haberi
Kula’da büyük üzüntüye
sebep oldu.

Merhum Akşit’in cenazesi,
30 Eylül Pazartesi günü kılına-
cak cenaze namazının ardın-
dan Ayazören Mahalle
Mezarlığı’nda defnedilecek.
İha 

Kula MHP’nin acı kaybı   

İtfaiye Haftası’nda itfaiyecilere ziyaret 
BuRhan aKDEMİR 

aLaŞEhİR Belediyesi, her
yıl olduğu gibi bu yıl da İtfaiye
Haftası dolayısıyla anlamlı bir
etkinlik düzenleyerek kahra-
man itfaiyecilerini ziyaret etti. 

Bu özel hafta, itfaiyecilik
mesleğinin toplumdaki öne-
mini vurgulamak ve bu cesur
bireylerin fedakarlıklarını kutla-
mak amacıyla gerçekleştirildi.

Ziyaret sırasında, Alaşehir
İtfaiye Müdürlüğü’nde görev
yapan itfaiye ekiplerine, ilçe-
nin can ve mal güvenliğini

sağlamak için gösterdikleri öz-
veri dolayısıyla teşekkürler ile-
tildi.

Yangın, sel ve diğer acil
durumlarda büyük bir cesa-
retle görev yapan itfaiyecilerin,
toplum için taşıdığı değer bir
kez daha gözler önüne serildi.

Belediye yetkilileri, itfaiye-
cilerin zorlu koşullarda sergile-
dikleri dayanıklılığın ve
fedakarlığın, Alaşehir’in gü-
venliğinin teminatı olduğunu
belirtti. “İtfaiyecilik, yalnızca
bir meslek değil; aynı za-
manda bir yaşam tarzıdır” di-

yerek, bu kahramanların top-
lum üzerindeki etkisini ve öne-
mini vurguladılar.

Ziyaretin sonunda, başta
itfaiye personeli olmak üzere
tüm kahramanların İtfaiye Haf-
tası’nı kutlayarak, onların ka-
zasız ve başarılı görevler
geçirmelerini diledi.

Alaşehir Belediyesi, bu tür
etkinliklerin toplumda itfaiyeci-
lik mesleğine olan saygıyı ar-
tırmak ve bu tür konularda
farkındalığın önemini vurgula-
mak için büyük bir önem taşı-
dığını ifade etti.

Kula Belediye Başkan Vekili Gündüz hayır cemiyetine katıldı 
Cansu MERİÇ 

KuLa Belediye Başkan Ve-
kili Semra Gündüz, Belediye
Meclis Üyeleri Yusuf Uzel ve
Mustafa Gökay ile birlikte, CHP
İlçe Yönetim Kurulu üyesi Hü-
seyin Yardımcı ve CHP Gençlik
Kolları Başkanı Hurşit İnce, Ça-
kırca Mahallesi’nde İbrahim
Piştav’ın düzenlediği hayır ce-
miyetine katıldı.

Etkinlikte, mahalle sakinle-
riyle bir araya gelen Gündüz ve
beraberindekiler, birlik ve bera-
berlik mesajları vererek, top-
lumsal dayanışmanın önemine
dikkat çekti. Mahalle sakinle-
riyle sıcak bir diyalog kuran
heyet, hayır cemiyetinin organi-
zasyonunu üstlenen İbrahim
Piştav’a teşekkür ederek, bu
tür etkinliklerin toplumda daya-
nışma ruhunu güçlendirdiğini

ifade etti. Semra Gündüz, yap-
tığı konuşmada, “Bu tür hayır
etkinlikleri, mahallelerimizdeki
birlikteliği artırmakta ve insan-
ları bir araya getirmektedir.
Kula Belediyesi olarak, her
zaman halkımızın yanında ol-
mayı sürdüreceğiz” dedi. Ma-
halle sakinleri de
katılımlarından ötürü belediye
temsilcilerine teşekkür eder-
ken, bu tür etkinliklerin devam

etmesini beklediklerini dile ge-
tirdi. Hayır cemiyeti, mahalle
halkının bir araya gelerek hem
sosyal dayanışma içerisinde ol-
masına hem de yerel yönetici-
lerle iletişim kurmasına olanak
tanıdı. Kula Belediyesi’nin dü-
zenlediği etkinliklerin, toplumun
farklı kesimlerini bir araya ge-
tirme konusunda büyük bir
öneme sahip olduğu vurgu-
landı. 
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YUNUSEMRE Belediyesi
tarımsal ve teknik anlamda il-
çeye yeni projeler kazandır-
mak, çalışmaları yerinde
incelemek amacıyla Muğla
Büyükşehir Belediyesi’ne tek-
nik gezi düzenledi. Yunu-
semre Belediyesi Tarımsal
Hizmetler Müdürü Abdülkadir
Yetiş, müdürlük teknik perso-
neli ve Yunusemre Belediyesi
Kırsal Kalkınma Komisyonu
Başkanı Yelda Çevikoğlu’nun
katıldığı inceleme gezisi kap-
samında Muğla Büyükşehir
Belediyesi ziyaret edildi.
Muğla Büyükşehir Beledi-
yesi’nin kırsal kalkınma ala-
nında yaptığı projeler ve
çalışmalar yerinde incelenerek
bilgiler alındı. 

KOOPERATİFÇİLİK VE 
YEREL TOHUM MERKEZİ
İNCELENDİ 
Muğla’nın Menteşe ilçesinde

tıbbi ve aromatik bitkilerin yetiş-
tirilmesi projesi kapsamında uy-
gulamaya geçirilen lavanta
bahçesi, komisyon tarafından

gezildi, yapılan çalışmalar hak-
kında bilgi alındı. Muğla Büyük-
şehir  Belediyesi bünyesinde
kurulan Yerel Tohum Merkezi zi-
yaret edilerek yaklaşık 985 çe-
şide yakın ata tohumu merkezi
ile tıbbi ve aromatik distilasyon
ünitesi yerinde görüldü. Ayrıca

bölgede kooperatifçiliği destek-
leme hakkında bilgiler alınarak
Marmaris ilçesinde bulunan
Tıbbı Bitkiler Koleksiyon Bah-
çesi ile belediyeye ait alanda
desteklemek amacıyla kullanımı
kooperatiflere tahsis edilen tesis
ziyaret edildi. İHA 

Yunusemre Belediyesi, kırsal kalkınma çalışmalarına hız veriyor. 
Tarımsal Hizmetler Müdürlüğü ekibi, Muğla Büyükşehir Belediyesi’ne
teknik ziyaret gerçekleştirerek yapılan çalışmaları yerinde inceledi.   

Yunusemre’de kırsal kalkınma
projeleri artacak   

MANİSA Büyükşehir Bele-
diyesi, küçükbaş ve büyükbaş
hayvancılığın yaygın olduğu
kırsal mahallelerdeki çalışma-
larına devam ediyor. Hayvancı-
lık ile gelir sağlayan
mahallelerde bulunan mevcut
hayvan içme suyu göletlerinde
temizlik çalışmaları yaparak
üreticilere destek sağlayan
Manisa Büyükşehir Belediyesi,
Kula ilçesi Kenger Mahalle-

si’nde bulunan 2 adet gölette
başladığı temizlik çalışmalarını
en kısa sürede tamamlayarak
vatandaşların hizmetine suna-
cak.

TEMİZ SU KAYNAĞI 
SAĞLANIYOR
Manisa Büyükşehir Beledi-

yesi Kırsal Hizmetler Dairesi
Başkanı Yılmaz Usta, “Her
alanda üreticilerimizin yanın-
dayız. Hayvan içme suyu gö-

letlerinde temizlik, bakım ve
onarım çalışmaları da hayvan-
cılığın yaygın olduğu ilçeleri-
mizde kurumumuzun imkanları
dahilinde sürüyor. Bu kap-
samda Kula ilçemiz Kenger
Mahallemizde bulunan gölet-
lerde temizlik çalışmalarına
başladık. Merada otlayan besi
hayvanlarının ve yaban hay-
vanlarının özellikle yaz ayla-
rında daha da ihtiyaç duyduğu
temiz su kaynağını bu göletler
vasıtasıyla sağlamış oluyoruz.
Tarım şehri Manisa’mızda, üre-
ticimize desteklerimiz sürecek”
dedi. Haber Merkezi 

Manisa Büyükşehir Belediyesi, Kula ilçesine bağlı
Kenger Mahallesi’nde bulunan 2 adet hayvan
içme suyu göletinde temizlik çalışması başlattı.

Hayvan içme suyu göletleri temizleniyor

Kula'nın 2. Halk Ekmek Büfesi açıldı
KULA Belediyesi tarafın-

dan vatandaşların uygun fi-
yata ekmek alabileceği 2.
Halk Ekmek Büfesi, Kara-
taş'ta hizmet vermeye baş-
ladı. Kula Belediye Başkan
Vekili Semra Gündüz'ün, sağ-
lıklı ve uygun fiyatlı ekmeğe
vatandaşların ulaşımını kolay-
laştıracak çalışma kapsa-
mında hazırlanan 2. Halk
Ekmek Büfesi, Karataş Halk
Ekmek satış noktası olarak
vatandaşın hizmetine Açıldı.
Akgün Mahallesi Nene Hatun
Caddesi Acısu Parkı yanında
hizmete giren Halk Ekmek
Büfesinde ilk ekmek satışını
da Belediye Başkan Vekili

Semra Gündüz yaptı. Bölge
halkının beklentisini karşıla-
yan bu hizmetten dolayı
Akgün Mahallesi Muhtarı
Ahmet Göndeç ve mahalle
sakinleri, Başkan Vekili Gün-
düz'e teşekkür ederek çiçek
takdim etti. 

Özellikle mahalle sakini
kadınların büyük ilgi göster-
diği Halk Ekmek Büfesi açılı-
şına Kula Belediye Başkan
Vekili Semra Gündüz, Bele-
diye Meclis Üyeleri Hilal Çe-
tintaş, Mustafa Gökay, Akgün
Mahallesi Muhtarı Ahmet
Göndeç, CHP Gençlik Kolları
Başkanı Hurşit İnce katıldı.
Haber merkezi 

Kent Konseyi Başkanı Bayraktar 
fikir alışverişinde bulundu

MANİSA Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Mimar Ferdi Zey-
rek, Manisa Kent Konseyi
Başkanı Hakkı Bayrak-
tar’ı konuk etti. Zi-
yarette
Manisa’da ha-
yata geçirilmesi
planlanan ça-
lışmalarla ilgili
görüş alışveri-
şinde bulunuldu.

Ağustos ayında
gerçekleştirilen genel
kurul ile Manisa Kent Konseyi
Başkanlığına seçilen Hakkı
Bayraktar, Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Mimar Ferdi
Zeyrek’e ziyarette bulundu. Zi-
yarette, Manisa’da hayata geçi-

rilmesi planlanan çalışmalarla
ilgili görüş alışverişinde bulu-
nuldu. Kent Konseyi’ni çok

önemsediğini belirten Ma-
nisa Büyükşehir Bele-

diye Başkanı Mimar
Ferdi Zeyrek, “Siz
halkın sesisiniz.
Sizin varlığınızın
Manisa’mıza güç
katacağına inanı-

yorum” ifadelerini
kullandı. Kent Kon-

seyi Başkanı Hakkı Bay-
raktar ise, “Manisa’mızı daha
farklı noktalara getirmek, gele-
cek kuşaklara daha güzel bir
Manisa bırakmak için el birli-
ğiyle çalışacağız” diye konuştu.
Haber merkezi 

Şehzadeler’in spor kursları yoğun ilgi görüyor

ŞEHZADELER Belediyesi Gençlik
ve Spor Kulübü tarafından düzenle-
nen spor kursları hız kesmeden

devam ediyor. Judo, taekwondo, bad-
minton, halk oyunları, voleybol ve ka-
rate gibi çeşitli branşlarda verilen

kurslara gençlerin ilgisi her geçen gün
artıyor. Şu an itibariyle 371 sporcunun
katıldığı kurslarda, kadın spor merke-
zine de 200 kişi kayıt yaptırdı.

Judo branşında 18, taekwondoda
15, badminton kursunda 50, halk
oyunlarında 12, voleybolda ise 64
sporcu yer alıyor. Kadın Spor Merke-
zi'ne yoğun bir ilgi olurken, 200 kadın
kursiyer aktif olarak faaliyetlere katılı-
yor. Karate kursuna ise 12 sporcu ka-
tılım gösteriyor.

Şehzadeler Belediyesi Gençlik ve
Spor Kulübü Başkanı Gökay Budak,
gençlerin spora olan ilgisinden duy-
duğu memnuniyeti dile getirerek,
"Gençlerimizin farklı spor dallarında
kendilerini geliştirmeleri bizler için
mutluluk verici. Amacımız, onları
sporla buluşturup, sağlıklı bir yaşam
sürmelerine katkı sağlamak" dedi.

Şehzadeler Belediye Başkanı Gül-
şah Durbay ise, sporun birleştirici gü-
cüne dikkat çekerek, "Belediyemizin
sunduğu imkânlarla gençlerimizin ve
kadınlarımızın spora olan ilgisini gör-
mek gurur verici. Bu tür kurslar, hem
fiziksel hem de zihinsel gelişimlerine
katkı sağlıyor" ifadelerini kullandı.
Haber Merkezi

Şehzadeler Belediyesi Gençlik ve Spor Kulübü bünyesinde açı-
lan spor kursları büyük ilgi görüyor. Kurslara toplamda 371 kişi
katılırken, Belediye Başkanı Gülşah Durbay, gençlerin sporla
buluşmasından duydukları memnuniyeti dile getirdi.

Azerbaycan’dan Alaşehir yangınına 
amfibi uçak desteği

AZERBAYCAN'DAN gönderilen
amfibi uçak, Manisa'da yangın sön-
dürme çalışmalarına destek verdi.

Azerbaycan'dan gönderilen "Be-
200" tipi amfibi uçak, Manisa'nın
Alaşehir ilçesindeki ormanlık alanda
çıkan yangınının söndürülmesi için
yürütülen çalışmalara destek verdi.

Azerbaycan Olağanüstü Haller
Bakanlığından yapılan açıklamada,

amfibi uçağın Alaşehir'deki yangın
bölgesinde söndürme çalışmalarına
destek sağladığı bildirildi.

Azerbaycan Cumhurbaşkanı
İlham Aliyev'in talimatıyla Türkiye'ye
gönderilen uçak, Muğla, Bolu, Balı-
kesir ve İzmir'deki yangınların sön-
dürülmesi çalışmalarında da yer
almıştı. 

AA
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bir açıklama yaptı… Elbirler, polis memuru Şeyda Yılmaz’ın şehit düşmesi ve peş peşe yaşanan benzeri olaylara dikkat çekti
Emekli Emniyet Müdürü Yavuz Elbirler, son dönemde artan suç olayları ve sabıkalı kişilerin serbest dolaşmasıyla ilgili sert 

Cansu MERİÇ

TÜRKİYE Emekli Emniyet
Müdürleri Derneği Yönetim Ku-
rulu adına açıklama yapan
emekli emniyet müdürü Yavuz
Elbirler, son günlerde artan
asayiş olaylarına ve sabıkalı ki-
şilerin serbest dolaşmasına
dikkat çekti. Elbirler açıklama-
sında, suçluların polise ve top-
luma meydan okuması
karşısında acilen önlemler alın-
ması gerektiği vurguladı. 

Yaşanan olayların münferit
bir vakadan öte toplumsal bir
sorun haline geldiğini belirten
emekli emniyet müdürü Yavuz
Elbirler, “Medyadan takip edil-
diği kadarıyla, olay sanığının
çete üyesi olması ve 26 suçtan
kaydı bulunup dışarıda ser-
bestçe dolaşması, olayın arka-
sından yaşanan diğer
gelişmeler, sadece şu birkaç
gün içinde tekrar eden benzeri
olaylar, bunun soyut bir vaka
olmayıp, hepimizin üzerinde

düşünmesi gereken yeni bir
durum ve şartlar bütünün do-
ğurduğu bir sonuç olduğunu
göstermektedir” dedi.  Şeyda
Yılmaz cinayetiyle benzer şe-
kilde son günlerde artan suç
olaylarına yer veren Elbirler, An-
kara’da 12 ve 13 suç kaydı bu-
lunan iki şüphelinin polise
silahla direndiği, Ordu’da 22
suç kaydı olan bir sürücünün
jandarma görevlisine çarparak
şehit olmasına neden olduğu
olaylara dikkat çekti. Son gün-
lerde sabıkalı kişilerin polisle
girdiği çatışmaları vurgulayan
Elbirler, “Sabıkalı-suçlu kişi-
lerce kolluk kuvvetlerine yapı-
lan silahlı saldırılarda önü
alınamayan bir artış eğilimi be-
lirgin olup, eskiden sadece
terör olaylarında söz konusu
olan bu eğilim, günlük asayiş
olaylarında da korkutucu bir bi-
çimde yaygınlaşmaktadır” ifa-
delerini kullandı.

Suçu meslek edinen kişile-
rin artık devletten çekinmedik-

lerini kaydeden Elbirler, şunları
aktardı: 

“Onlarca suç kaydı olan ve
dışarıda serbestçe dolaşıp suç
işlemeye ve çeşitli şekillerde
toplumu rahatsız etmeye
devam eden kişilerin kendile-
rine müdahale eden polise di-
renmeleri, darp ve tehditte
bulunmaları, sivil vatandaşları
sindirecek şekilde ortamda
terör oluşturmaları, neredeyse
günlük olaylar haline gelmiştir.
Ceza soruşturma ve infaz sis-
temi bu kişileri etkisiz hale ge-
tirmekte feci surette yetersiz
kalmakta, suçu meslek edinen
kişiler artık devletten çekinme-
mektedir.” Şeyda Yılmaz’ın ka-
tiliyle ilgili basında çıkan
haberlere değinen Elbirler,
“Şeyda Yılmaz’ı şehit eden sa-
nığın üye olduğu söylenen
Casperlar çetesinin sanığa
sahip çıktıkları avukatlık ve ce-
zaevi masraflarını üstlenecek-
leri, ayrıca sevk esnasında
kendisine yapılan muameleden
dolayı Avrupa İnsan Hakları
Mahkemesine şikâyette bulu-
nacakları yolunda haberler yer
almaktadır. Cüretkârlık ve arsız-
lık tavan yapmıştır. Bu kişilerin
artık ciddiye aldıkları bir kamu
prosedürü yoktur, yani hakla-
rında işlem yapılması bunları
etkilememektedir” dedi.

ORGAnİZE SUÇLAR 
ARTIŞTA: AVRUPA’DA 
BİRİnCİ SIRADAYIZ

Türkiye’nin organize suçlar
açısından tehlikeli bir noktaya
geldiğini belirten Elbirler, Küre-
sel Organize Suç Endeksi 2023
Raporu’na atıfta bulunarak,
“Rapora göre Türkiye organize
suçlarda Avrupa’da birinci,
bütün dünyada ise on dör-

düncü sıradadır. 
Bu rapora göre Türkiye’de

faaliyet gösteren ve geleneksel
mafya sistemini model alan
önemli sayıda mafya tarzı grup
bulunmaktadır. Şu anda asayiş
ve örgütlü suçlar açısından ül-
kemizin gittiği nokta, 1970-
1990 arası dönemdeki terör
suçları açısından gittiği nokta
ile aynıdır. Her iki olguda da, or-
ganize suç ya da terör grupları
belli bir toplumsal ve coğrafi
kesit üzerinde tahakküm kur-
makta, kendi kontrolünde alan-
lar oluşturmakta, ortamlarda
terör-korkutma yoluyla ege-
menlik kurmakta, insanları sin-
dirmekte, şiddete başvurmakta
tereddüt etmemekte, devlet ik-
tidarına ve yasa hâkimiyetine
meydan okumakta, devlet or-
ganlarını küçük düşürme ve
sindirme amacı bulunmakta,
kendine ait bir üye-taraftar pro-
fili oluşturmaktadır. Yani, işle-
nen suçların amacı ve
motivasyonu farklı olsa da,
suçun işleniş biçimi ve formatı
aynıdır” şeklinde konuştu.

Terör suçlarına verilen öne-
min asayiş suçlarına verilmedi-
ğini vurgulayan Elbirler, “Kamu
düzenine verilen zarar aynıdır.
Eğer bu konuda bir bilinç oluş-
turulmazsa ve mücadele politi-
kası geliştirilmezse, ülkemiz
yavaş yavaş, organize suç şe-
bekelerinin büyük meblağlara
hükmettiği, çetelerin show yap-
tığı, şehirde bazı mahallelere
polisin giremediği, gençler ara-
sında çete kimliklerinin revaçta
olduğu, polisin bir sokak kaba-
dayısına bile bulaşmak isteme-
yeceği, devlet otoritesinin
maskaraya döndüğü bir Latin
Amerika ülkesine dönecektir”
dedi. Türkiye’de suçlu profilinin
giderek tehlikeli bir hale geldi-
ğini belirten Elbirler, “Polisten,
devletten ve toplumdan çeki-
nen ve onlara “üstün çıkma”
amacı olmayan eski suçlu pro-
filinin yerini hudut ve teamül ta-
nımayan, kendine güvenen,
kontrolü zor, polise ve mağdur
vatandaşa her türlü zararı vere-
bilecek bağımsız ve bireyci bir
suçlu profili almış, yani suçlu

profilimiz “Amerikanlaşmış”
ama yetkisi ve caydırıcılığı iti-
bariyle polis tam tersine dönüş-
türülmüştür” şeklinde konuştu.
Elbirler sözlerini şöyle tamam-
ladı: 

“Bu vesile ile başta Şeyda
Yılmaz kardeşimiz olmak üzere
tüm şehitlerimize Tanrı’dan rah-
met, görevde olan mensupları-
mıza işlerinde kolaylık ve
başarılar dileriz. Sorunun bir an
önce teşhis edilerek gerekli
yasal ve idari düzenlemelerin
vakit geçirilmeden yapılması,
düzenlemeler yapılırken ger-
çekçi referanslara başvurul-
ması, bu alanda mesai ve
emek harcayan kolluk ve yargı
mensuplarının görüşlerinin alın-
ması, devletimizin elindeki mu-
azzam kapasite ve tecrübenin
kullanılır hale getirilmesi, kamu
düzeni ve vatandaş huzurunun
birkaç sokak kabadayısına bı-
rakılmaması, bu kişilerin polise
mukavemette bulunacak cüret-
ten soyutlanması için gerekli
yasal değişikliklerin yapılması,
temennimizdir.”

Dünya Kalp Günü’ne özel farkındalık etkinliği
Burhan AKDEMİR 

AKHİSAR İlçe Sağlık Mü-
dürlüğü, Dünya Kalp Günü
kapsamında, kalp sağlığının
korunması ve sağlıklı yaşam
alışkanlıklarının yaygınlaştırıl-
ması amacıyla bir dizi etkinlik
gerçekleştirdi. Bu özel günün
anlam ve önemine dikkat çek-

mek amacıyla düzenlenen et-
kinliklerde, Kurum Fizyotera-
pisti Osman Harun Özdemir
öncülüğünde önemli bir farkın-
dalık çalışması yapıldı.

Etkinlikler çerçevesinde, Ak-
hisar İlçe Sağlık Müdürlüğü,
Ballıca Ortaokulu öğrencilerine
yönelik bir egzersiz etkinliği dü-
zenledi. Kurumun Fizyoterapisti

Osman Harun Özdemir, öğren-
cilere sağlıklı bir yaşamın ol-
mazsa olmazı olan fiziksel
aktivitenin önemini vurgularken,
kalp sağlığını koruyacak egzer-
siz hareketlerini uygulamalı ola-
rak gösterdi. 

Öğrencilere günlük hayatla-
rına kolayca adapte edebile-
cekleri basit egzersizler
tanıtılırken, bu egzersizlerin
kalp-damar sağlığını nasıl
olumlu etkilediği detaylı bir şe-
kilde anlatıldı.

Etkinlikte, özellikle genç
yaşta düzenli fiziksel aktivitenin
benimsenmesinin, ileriki yaş-
larda karşılaşılabilecek kalp ra-
hatsızlıklarının önlenmesinde
ne kadar etkili olduğu vurgu-
landı. Öğrenciler, hem eğlene-
rek hem de öğrenerek kalp
sağlığı konusunda bilinçlenme
fırsatı buldu.

Akhisar İlçe Sağlık Müdürlü-
ğü’nün Dünya Kalp Günü kap-
samında gerçekleştirdiği
farkındalık çalışmaları yalnızca
okullarla sınırlı kalmadı İlçede
bulunan Aile Sağlığı Merkezi'ne
gelen vatandaşlara da kalp
sağlığı hakkında önemli bilgiler
aktarıldı. Hastalar, kalp-damar
sağlığını korumak için günlük
yaşamlarında yapabilecekleri
değişiklikler ve alınabilecek ön-
lemler konusunda bilgilendirildi.
Sigara kullanımının bırakılması,
sağlıklı beslenme alışkanlıkları-
nın edinilmesi, düzenli spor ve
egzersiz yapmanın önemi üze-
rinde duruldu. Ayrıca, kalp has-
talığı riskini azaltmak için
tansiyon ve kolesterol düzeyle-
rinin takip edilmesi gerektiği,
bu tür önlemlerin uzun vadede
kalp krizleri ve diğer ciddi sağ-
lık sorunlarının önüne geçebile-

ceği vurgulandı.
Akhisar İlçe Sağlık Müdür-

lüğü, Dünya Kalp Günü kapsa-
mında gerçekleştirdiği bu
etkinliklerle halkın kalp sağlığı
konusunda farkındalığını artır-
mayı ve özellikle genç yaşlar-
dan itibaren sağlıklı yaşam
alışkanlıklarının benimsenme-
sini teşvik etmeyi hedefliyor.

Düzenlenen egzersiz ve bilgi-
lendirme faaliyetleri, sağlıklı
bir kalbin mutlu ve uzun bir
yaşamın temel taşı olduğunu
bir kez daha hatırlattı. Bu tür
etkinliklerle, İlçe Sağlık Müdür-
lüğü’nün topluma yönelik sağ-
lık bilincini artırmaya yönelik
çalışmaları önümüzdeki dö-
nemde de devam edecek.

Açlık sınırı 20 bin liraya dayandı!

TÜRK-İŞ'İn, çalışanların
geçim koşullarını ortaya koy-
mak ve temel ihtiyaç maddele-
rindeki fiyat değişikliğinin aile
bütçesine yansımalarını belirle-
mek için her ay yaptığı "Açlık
ve Yoksulluk Sınırı Araştır-
ması"nın Eylül 2024 sonuçları

açıklandı. Araştırmaya göre,
eylül ayında 4 kişilik ailenin
sağlıklı, dengeli ve yeterli bes-
lenebilmesi için yapması gere-
ken gıda harcaması tutarını
ifade eden "açlık sınırı" 19 bin
830 lira oldu. Gıda, giyim,
konut, ulaşım, eğitim, sağlık ve

benzeri ihtiyaçlar için yapılması
zorunlu diğer harcamaların top-
lam tutarına denk gelen "yok-
sulluk sınırı" ise 64 bin 595 lira
hesaplandı.

BEKAR ÇALIŞAnIn
YAŞAMA MALİYETİ

BELLİ OLDU
Araştırmada, bekar bir çalı-

şanın "yaşama maliyeti" aylık
25 bin 706 lira olarak belirlendi.

Ankara'da yaşayan dört ki-
şilik ailenin gıda için yapması
gereken asgari harcama tuta-
rındaki artış, bir önceki aya
göre yüzde 2,90 oranında ger-
çekleşti. 

Son 12 ay itibarıyla değişim
oranı ise yüzde 48,72 olarak
hesaplanırken, yıllık ortalama
artış yüzde 71,23'ü buldu. Eylül
ayında süt, yoğurt, peynir ürün-

lerinin bulunduğu grupta fiyat
değişikliği tespit edilmedi.

Et fiyatları, bu ay tavuk
ürünleri dışında kısmen de olsa
azaldı. 

Dana etinin kilogram fiya-
tında 26 lira, kuzu etinin kilo-
gram fiyatında ise 12 lira azalış
tespit edildi.

Palamut, hamsi, levrek,
çupra gibi tezgahlarda yaygın
bulunan balık çeşitlerinin kilo-
gram fiyatları 150 ile 450 lira
arasında değişiklik gösterdi.

Patates ve kuru soğan fiya-
tında değişiklik tespit edilmedi.
Meyve fiyatlarında ortalamada
3 liralık artış tespit edilirken,
sebze fiyatlarında da ortala-
mada 10 liralık artış görüldü.

Pirinç, bulgur, makarna ve
irmiğin fiyatında da değişiklik

görülmedi. Un fiyatında bazı
marketlerde ürün bazlı fiyat ar-
tışları tespit edildi fakat ortala-
mada un fiyatları da sabit kaldı.

Ayçiçek yağının kilogram fi-
yatında 5 liralık artış tespit
edildi. 

Diğer ürünlerden zeytinyağı,
tereyağı ve margarin fiyatı sabit
kaldı. 

Yeşil zeytin kilogram fiya-
tında 7 liralık artış tespit edilir-
ken siyah zeytinin kilogram
fiyatı ise 4 lira düştü. AA

Emekli Emniyet Müdürlerinden uyarı: “Suçlu 
profili değişti, acil önlem alınmalı!”
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VeStel Üst Yöneticisi
(CEO) Ergün Güler, büyümek
için yeni coğrafyalara ve mo-
biliteye odaklanacaklarını be-
lirterek, "Bu iki taşıyıcı,
kaldıraç bizi inşallah şirket de-
ğerinde istediğimiz seviyeye
getiriyor olacak." dedi.

Güler, AA muhabirine yap-
tığı açıklamada, 2023'te
Kovid-19 salgını sonrası or-
taya çıkan yüksek enflasyo-
nun sadece Türkiye'de değil,
bütün dünyada ektisinin oldu-
ğunu ifade etti.

Avrupa ve Amerika'nın da
bu enflasyon döngüsüne girdi-
ğini vurgulayan Güler, son 2 yıl
Avrupa'da enflasyonla müca-
dele çerçevesinde tüketimin
çok geri gittiğini gördüklerini
kaydetti.

Avrupa açısından 2024'ün
nispeten daha iyi geçtiğini ak-
taran Güler, "O kadar sert bir
daralma olmadı. Yatay bir
pazar.

Bazı ürün kategorilerinde
adet bazında yüzde 2 ve
yüzde 4 arasında büyüme var.
Önümüzdeki 3 yıl içerisinde
Avrupa'da kendi sektörü-
müzde ben yüzde 5 ile 7 ara-
sında büyüme bekliyorum."
dedi.

Güler, Türkiye'de ise son 4
yıldır müthiş bir tüketim dön-

güsü yaşandığını dile getire-
rek, insanların Kovid-19 sal-
gını sırasında erteledikleri
ihtiyaçlarının yanında enflas-
yondan korunmak için de
satın alma yaptıklarını söyledi.

Ergün Güler, "Ama şimdi
Hazine ve Maliye Bakanlığı ta-
rafından devreye sokulan
doğru önlemlerle beraber, biz
temmuz sonrası tüketimin en-
flasyon programı dahilinde ya-
vaşladığını görmeye başladık.
Ben Türkiye'nin bu yılı böyle
yüzde 5-6 arası bir büyümeyle
yine kapatacağını düşünüyo-
rum. 

Seneye de bu enflasyonla
mücadele programı devam
edeceği için daha yatay bir
pazar bekliyorum. Yani bü-
yüme çok sınırlı olur. Yüzde 1-
3 arası bir büyüme yine olur."
değerlendirmesinde bulundu.

Vestel'in çok büyük bir ya-
pıya sahip olduğunu belirten
Güler, şunları kaydetti:

"Biz ana pazarımızda Avru-
pa'da önümüzdeki yıllarda
yine büyümek, daha da güç-
lenmek istiyoruz ama nasıl?
Markalarımızla. Biz Vestel
markasıyla bazı ülkelerde var-
lık gösteriyoruz. 

Bazı ülkelerde de bizim li-
sansladığımız markalarımız
var. Çok uzun vadeli olarak

aldık. Örneğin Sharp markası
ürünleri tasarımı, donanımı,
yazılımı ve deneyimi bize ait
olan ürünler. 

Yine benzer şekilde Tos-
hiba markası televizyon için
de örnek verebiliriz Avrupa
pazarında ve yerel markaları
da almaya devam ediyoruz.
İsveç'te 100 yıllık bir markayı
aldık.

Bir de jeopolitik coğrafya
değişmeye başlıyor. 

Bizim Amerika'ya ihracatı-
mız çok sınırlıydı. Bizim top-
lam ciromuz 3,8 milyar dolar. 

Bunun 2,5 milyar doları da
ihracat hasılatı. Ancak Ame-
rika bu 2,5 milyar dolar içeri-
sinde 100 milyon doların
altında bir pazar. 

Koca Amerika. Avrupa
kadar büyük bir ülke. Ancak
özellikle Çin'e karşı Ameri-
ka'nın uygulamış olduğu güm-
rük vergileri uygulaması
eskiden yüzde 3'tü. Şimdi Çin
ürünleri yüzde 15-30 arası
gümrük vergisine tabi. 

Türkiye'den ihracatta güm-
rük vergisi yüzde 3, bu bir. İki,
lojistikte de özellikle Ameri-
ka'nın doğu kıyısına Çin'den
bir ürün göndermek konu-
sunda Panama kanalında
geçiş kapasitesi, sorunlar se-
bebiyle yüzde 75 azalmış du-

rumda. İki, bir konteynerin
maliyeti 15 bin dolar.

Doğu kıyısına göndermek
için. 

Halbuki Türkiye'den 1500
dolara o konteyneri bir hafta
içerisinde Doğu kıyısına gön-
derebiliyorsunuz. Bu bize
Amerika'da 3 yıl içerisinde 5
katı büyüme imkanı sunuyor."

Türkiye'nin tedarik zinciri
içerisinde Avrupa'ya yakın ol-
duğunu hatırlatan Güler, Ame-
rika açısından da
friendshoring (ticareti ve yatı-
rımı dost ile yap) denilen kav-
rama girildiğini, bunların
kendileri için bir büyüme im-
kanı sunacağını vurguladı.

Güler, son bir yıldır Avru-
pa'da, yakın bölgeden tedarik
etme eğilimini gözlemledikle-
rini dile getirerek, "Çünkü
Kovid-19'da tedarik zinciri kı-
rıldı. 

Başka sorun, bir, Süveyş
Kanalı problemi oldu biliyorsu-
nuz. 

İki, Kızıldeniz'de yaşanan
sorun oldu. Bu devam ediyor.
Ondan dolayı Avrupalı pera-
kendecilerde Avrupa'daki
başka markalarda daha fazla
Türkiye'den temin etme eğili-
mini görüyoruz." diye konuştu.

Almanya'da, Fransa'da,
Çin'de, Amerika'da otomotiv

sektörünün artık otomotiv
sektörü olmaktan ziyade bir
tüketici elektronik sektörü ha-
line geldiğinin konuşulduğunu
aktaran Güler, "Elektrikli araç
ekosisteminde yeni bir model,
6 ayla 9 ay içerisinde çıkıyor.
Biz zaten kısaca tüketici elek-
tronik yapıyoruz Vestel olarak.
Ve tüketici elektronik gerektir-
diği çevik, hızlı paslara sahip.
Aynı zamanda otomotiv sektö-
rünün ihtiyacı olan yüksek ka-
lite standartları sahip." dedi.

Elektrikli araç ekosiste-
minde dünyanın en önemli te-
darikçilerinden birisi olmayı
hedeflediklerini ifade eden
Güler, "Arabanın ekranını üre-
teceğiz. O ekranla tecrübemizi
salondan arabaya, arabadan
da havaya taşıyoruz. 

Dünyanın en büyük hava

yolu çıkışından birisiyle anlaş-
tık." diye konuştu.

Güler, yüksek faiz orta-
mında insanların borsaya yatı-
rım yaparken çekindiklerini,
borsadaki hisselerin fiyatları-
nın arz talebe de bağlı oldu-
ğunu, faizlerin düşmeye
başlamasıyla şirket değerleri-
nin ve BİST'in de toparlayaca-
ğını düşündüğünü söyledi.

Güler,"Orta uzun vadeli
olarak da şirket değeri için de-
diğim gibi konvansiyonel işle-
rimizde üç yılda iki kat
büyüyeceğiz. 

Nasıl çıkaracağımızı biraz
evvel konuştuk. Bir, yeni coğ-
rafi açılımlar, iki, mobilite. Bu
iki taşıyıcı, kaldıraç bizi inşal-
lah istediğimiz seviyeye getiri-
yor olacak." ifadelerini
kullandı. aa

Vestel, yeni coğrafyalara açılım ve
mobilite ile büyümeyi planlıyor
Vestel, yeni coğrafyalara açılım ve
mobilite ile büyümeyi planlıyor

Para piyasası fonları,
yatırım fonu türleri ara-
sında en fazla büyüme
gösteren enstrüman ola-
rak kayıtlara geçti.

Sermaye piyasala-
rında son yıllarda göz-
lemlenen gelişim hız
kesmeden devam eder-
ken, yatırımcıların fonlara
ilgisi de sürüyor.

Buna göre Portföy Yö-
netim Şirketleri'nin (PYŞ)
yönettiği tutar geçen ay 5
trilyon 564 milyar liraya
ulaştı.

AA muhabirinin Tür-
kiye Kurumsal Yatırımcı
Yöneticileri Derneği
(TKYD) verilerinden derle-
diği bilgilere göre, 23
Eylül itibarıyla yatırım
fonu büyüklüğü yıl başın-
dan bu yana yüzde 119
artarak 3 trilyon 909 mil-
yar 140 milyon liraya
ulaştı. Bu dönemde top-
lam yatırım fonu sayısı da
yüzde 16 yükselerek 2
bin 98 oldu.

Yatırım fonları ara-
sında en fazla büyüklüğe
2 trilyon 7 milyar lirayla
serbest fonlar sahip olur-
ken, yıl başından bu yana
yüzde 519 artışla 916,7
milyar lira büyüklüğe eri-
şen para piyasası fonları,
en fazla büyüme göste-
ren enstrüman olarak öne
çıktı.

Aynı dönemde yüzde
189 artışla 135,3 milyar li-
ralık büyüklüğe ulaşan
katılım fonları ikinci olur-

ken, onu 76 milyar lira ve
yüzde 107 yükselişle kıy-
metli madenler fonları
takip etti.

23 Eylül itibarıyla, yıl
başından bu yana bü-
yüme performansları sıra-
sıyla, hisse senedi
fonlarında yüzde 97, ser-
best fonlarda yüzde 91,
fon sepeti fonunda yüzde
66, girişim sermayesi
fonlarında yüzde 52,
borsa yatırım fonlarında
yüzde 45, karma ve de-
ğişken fonlarda yüzde 38,
gayrimenkul fonlarında
yüzde 35 olarak gerçek-
leşti.

Söz konusu dönemde
girişim sermayesi fonları
192,6 milyar lira, hisse
senedi 166,4 milyar lira,
gayrimenkul yatırım fon-
ları 102,2 milyar lira,
borsa yatırım fonları 93,3
milyar lira, borçlanma
araçları fonları 87,7 milyar
lira, fon sepeti fonları
69,4 milyar lira ve değiş-
ken ve karma fonların bü-

yüklüğü 62,1 milyar lira
oldu.

Son bir yılda 
yatırım fonları

araSında en yükSek 
getiriyi kıymetli 

madenler
fonları Sağladı

Öte yandan yatırım
fonlarının getiri oranları
karşılaştırıldığında ise son
bir yılda yüzde 74,31 ge-
tiri sağlayan kıymetli ma-
denler fonları en çok
kazandıran enstrüman
olurken, borsa yatırım
fonlarından yüzde 62,45,
katılım fonlarından yüzde
56,79 ve para piyasası
fonlarından yüzde 55,42
getiri elde edildi.

Diğer yatırım fonla-
rında, karma ve değişken
yatırım fonlarında yüzde
50,66, fon sepeti fonla-
rında yüzde 49,86, hisse
senedi fonlarında yüzde
48,83, borçlanma araçları
fonlarında yüzde 43,77
getiri sağlandı.

Son 3 yılda ise en

fazla getiriyi yüzde 767,2
ile hisse senedi fonları
sağlarken, onu yüzde
613,1 ile borsa yatırım
fonları, yüzde 477,9 ile
kıymetli madenler fonu,
yüzde 454,9 ile karma ve
değişken fonlar, yüzde
295,4 ile fon sepeti fonu,
yüzde 266,9 ile katılım
fonları, yüzde 155,4 ile
borçlanma araçları fonları
ve yüzde 131,7 ile para
piyasası fonları izledi.

beS fonlarında 
en yükSek getiri

değişken 
fonlardan elde 

edildi
Aynı dönemde birey-

sel emeklilik sistemi
(BES) fonlarının da getiri-
leri incelendi. Buna göre
son bir yılda en yüksek
getiriyi yüzde 83,5 ile de-
ğişken fonlar sağladı.

Bu dönemde altın fon-
ları yüzde 78, esnek ve
karma fonlar yüzde 58,6,
fon sepeti fonları yüzde
57,5, para piyasası fonları
yüzde 56,1, hisse senedi
fonları yüzde 51,5, özel
sektör tahvil ve bonoları
(ÖST) fonları yüzde 49,1,
kamu dış borçlanma
araçları fonları yüzde
46,8, kamu iç borçlanma
araçları fonları yüzde
42,5, katkı fonları yüzde

39,7, standart fonları
yüzde 35,6, endeks fon-
ları yüzde 21,2 kazan-
dırdı. Son 3 yılda en
yüksek kazanç sağlanan
BES fonu türü yüzde
926,8 ile hisse senedi
fonları oldu. Hisse senedi
fonlarını yüzde 786,9'luk
getiriyle endeks fonları
takip ederken değişken
fonlar yüzde 738,2, altın
fonları yüzde 521,3,
esnek ve karma fonlar
yüzde 453,6 kamu dış
borçlanma araçları fonları
yüzde 361,3, fon sepeti
fonları yüzde 303,3, katkı
fonları yüzde 225,7, stan-
dart fonlar yüzde 221,4,
kamu iç borçlanma araç-
ları fonları yüzde 157,8
ÖST fonları yüzde 139,7
ve para piyasası fonları
yüzde 130,3 oldu.

okS fonları 
getiriSinde ilk

Sırada "atak 
klaSik" fonlar 

yer aldı
Son bir yılda otomatik

katılım sistemi (OKS) kla-
sik fonlarında en yüksek
getiri sağlayan yüzde 68
ile atak klasik fonlar olur-
ken, temkinli klasik fonlar
yüzde 65, muhafazakar
klasik fonlar yüzde 64,7
kazanç verdi. 

Diğer OKS fonları; ag-
resif klasik fonlar yüzde
60,2, dengeli klasik fonlar
yüzde 58,3 başlangıç kla-
sik fonlar yüzde 56,7, di-
namik klasik fonlar yüzde
50,4, standart klasik fon-
lar yüzde 43,8 olarak sı-
ralandı.

Son 3 yılda ise agresif
klasik fonlar yüzde 914,
atak klasik fonlar yüzde
798,1, dinamik klasik fon-
lar yüzde 586,2, dengeli
klasik fonlar yüzde 499,7,

standart klasik fonlar
yüzde 259,6, temkinli kla-
sik fonlar yüzde 234, mu-
hafazakar klasik fonlar
yüzde 204,1, başlangıç
klasik fonlar yüzde 143
getiri sağladı.

"Para PiyaSaSı 
fonlarına

yatırımların
ciddi ölçüde 
arttığını fark 

ediyoruz"
Öte yandan TKYD

Başkanı Yağız Oral, yatı-
rım fonlarında tekil yatı-

rımcı sayısındaki artışa
dikkati çekerek son dört
yılda yatırımcı sayısının 3
milyon kişiden 5,2 mil-
yona yükseldiğini belirtti.

Oral, "Para piyasası
fonlarına yatırımların ciddi
ölçüde arttığını fark edi-
yoruz. Kişi sayısı bakım-
dan en yüksek büyüme
de para piyasası fonla-
rında yaşandı. Son dö-
nemde mevduata farklı
bir alternatif olarak gün-
deme geldi." değerlendir-
mesini yaptı. aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

1 Ekim 2024 SalıSayı: 5891

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Yatırım fonları arasında en fazla para
piyasası fonları büyüdü

Yatırım fonları arasında en fazla para
piyasası fonları büyüdü
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Hayat akışınız hızlanıyor ve çalışma koşullarında
iyileşmelerle daha yaşanılır bir ortam sağlanıyor.

Aşk hayatınızda sizi mutlu edecek gelişmeler yaşanabi-
lir ve önceki çabalarınız olumlu sonuçlar verebilir. 

Miras veya gayrimenkul konularında fırsatlar ve seçe-
nekler hız kazanabilir, kendi ortamınızı oluşturmak belir-
sizlikleri azaltabilir.

Fikirlerinize önem verin. İş görüşmelerini hızlandıra-
rak daha sıkı çalışabilir ve bu çabalarınızın karşılığını
alabilirsiniz. 

Kendinize kattığınız değerlerle hareket etmek
ve kazanmak önemli bir dönemeçte olduğu-
nuzu gösteriyor.

Kişisel bakım, estetik işlemler ve yaşam alanlarınıza
yapacağınız düzenlemeler hayatınızı daha keyifli ve
pratik hale getirebilir. Parlak enerjiniz, ilişkilerinize ve
kariyerinize olumlu yansıyacak.

ski ilişkiler ve kapanmayan konular tekrar gün-
deme gelebilir, bu süreçte gözden kaçan de-
taylar size önemli dersler sunabilir.

Sosyal açıdan şanslı bir döneme giriyorsunuz; yeni
arkadaşlıklar ve ortaklıklar kurarak keyifli zamanlar
geçirebilir ve hayatınızı kolaylaştırabilirsiniz.

Çalışma hayatında önemli değişiklikler ve fırsatlar
sizi bekliyor; terfi veya yer değişikliği gibi konularda
sonuçlar alabilirsiniz. 

Çalışmalarınız güveninizi artırarak ilerlemenizi
kolaylaştıracak. Yüklerinizi fark edip kurtulmak,
kendinizi daha iyi anlamanızı sağlayacak. 

Dağıldığınızı ya da yetersiz hissettiğiniz alanlarda
adım atarak hem fiziksel hem de psikolojik olarak
iyileşme sürecine girebilirsiniz.

Şanslı ve verimli bir gün olabilir; ilişkiler ve işbirlikleri
açısından yeni fırsatlar kapınızda. Yoğun bir tem-
poda çalışarak maddi kazançlarınızı artırma ve bek-
lentilerinize ulaşma şansınız var. 

Roma dönemi lejyoner zırhı Gümüşhane 
Kent Müzesi'nde sergilenmeye başlandı

Gümüşhane'nin Kelkit ilçesine bağlı Sadak köyün-
deki Satala Antik Kenti'nde 2020'de bulunan ve 3 yıl
süren çalışmanın ardından restore edilen Geç Roma
Dönemi'ne ait, dünyada bilinen tek "Lorica Squa-
mata" modeli zırh, Gümüşhane'ye getirildi.

Erzurum Restorasyon ve Konservasyon Bölge La-
boratuvar Müdürlüğü'ne 2021'de getirilen ve ilk bel-
geleme aşamasında toprağı ile birlikte korunan zırh,
Erzurum Atatürk Üniversitesi'nde röntgen ve tomo-
grafi ile incelendi.

Röntgen sonuçlarında neredeyse tamamının sağ-
lam olduğu anlaşılan zırhın kenarlarından alınan 3 lev-
halık bloğun mikro CT görüntülemesi sayesinde tam
ölçüleri ve kısmen metalurjik özelliği tespit edildi.

Erzurum Restorasyon ve Konservasyon Bölge La-
boratuvarı'nın 3 yıl süren titiz çalışmaları sonucunda,
zırhın tüm levhaları yerinde kodlanarak konservasyon
ve restorasyon işlemleri tamamlandı. Ardından zırh,
manken üzerinde yeniden dikilerek orijinal formuna
getirildi.

Vali Aydın Baruş, Gümüşhane Kent Müzesi
önünde düzenlenen törende, zırhın içerisinde bulun-
duğu mühürlü kutuyu yetkililerden teslim aldı.

Mührü açarak zırhı sergilenmek üzere müze yetki-
lilerine teslim eden Baruş, Gümüşhane'nin medeni-
yetlerin yaşadığı önemli topraklara sahip olduğunu
söyledi.

Baruş, Gümüşhane'nin tarihi önemine işaret ede-
rek, "Bu tarihsel miras içerisinde önemli kaynaklardan
birisi de Satala Antik Kenti'dir." dedi.

Satala Antik Kenti'nin stratejik konumuna dikkati
çeken Baruş, "Doğu Anadolu Bölgesi'nden Karade-
niz'e ulaşımı sağlayan yol üzerindeki Satala Antik
Kenti, Roma İmparatorluğu döneminde Pers orduları-
nın Anadolu'ya yaptığı akınlarda kullandığı güzergah
üzerinde bulunması nedeniyle askeri üst olarak kulla-
nılmıştır." diye konuştu.

Vali Baruş, Satala'dan çıkartılan eserlerden biri
olan zırhın restorasyon ve koruma çalışmalarının ya-
pılabilmesi amacıyla Erzurum Restorasyon ve Kon-
servasyon Bölge Laboratuvar Müdürlüğü'ne teslim
edildiğini anımsatarak, şunları kaydetti:

"Restorasyon çalışmalarının sonucunda eserin
parçaları birleştirilmiştir.

Geç Roma Dönemi'ne ait bu eser günümüzden
yaklaşık olarak 1500 yıl öncesine aittir. Fiziki olarak
2018 yılında başlanılan kazı çalışmalarından henüz 2
yıl geçmişken bu kadar özellikli bir eserin bulunmuş
olması Satala Antik Kenti'nde gelecek yıllarda yapıla-
cak kazıların ne kadar önemli olduğunu ve Gümüş-
hane'ye kazandıracak tarihi değerlerin ne kadar
büyük olduğunu göstermesi bakımından da son de-
rece önemli bir husustur."

Baruş, Satala Antik Kenti'ndeki kazıların, Cum-
hurbaşkanlığı himayelerinde Kültür ve Turizm Ba-
kanlığınca "Geleceğe Miras Projesi" kapsamında
devam edeceğini aktardı.

AK Parti Gümüşhane Milletvekili Celalettin Köse
de Satala Antik Kenti'ni 10 gün önce 30 ülkeden 69
akademisyenin ziyaret ettiğini belirterek, "Salata'da
yapılan program heyecanımızı, motivasyonumuzu
artırdı. Satala'ya ilk gittiğimde, 'Burada turist0lerin
gezeceği günleri hayal ediyorum" demiştim

Kazı Başkanı, Karadeniz Teknik Üniversitesi
Edebiyat Fakültesi Arkeoloji Bölümü Dr. Öğretim
Üyesi Elif Yavuz Çakmur, zırhla ilgili heyete bilgi ak-
tardı. AA

MANİSA Büyükşehir
Belediyesi tarafından 7'in-
cisi düzenlenen Manisa
Kitap Fuarı ünlü yazar, şair
ve çizerleri Manisalılarla
buluşturmaya devam edi-
yor. Fuarın onur konuğu
Şükrü Erbaş, yazarlar
Ayşe Kulin, Sinan Akyüz,
Sinan Yağmur, Emrenur
Sarkın Tuğan, İnci Aral,
Ertan Aksoy, Tansu
Özcan, Pelin Batu ve
Haluk Çetin hafta sonu
Manisa'da okurlarıyla bu-
luştu, kitaplarını imzaladı.   

Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi tarafından bu yıl
7'ncisi düzenlenen Manisa
Kitap Fuarı, ünlü yazar,
şair ve çizerlerin katılımla-
rıyla devam ediyor. İmza
günleri ve söyleşilere
yoğun ilgi gösteren vatan-
daşlar fuarı yakından takip
ediyor. 

Onur konuğu olarak
fuara katılan Şair Şükrü
Erbaş, yazarlar  Ayşe
Kulin, Sinan Akyüz, Sinan
Yağmur, Emrenur Sarkın
Tuğan, İnci Aral, Ertan
Aksoy, Tansu Özcan, Pelin
Batu ve Haluk Çetin okur-
ları için eserlerini imzaladı,
hayranlarıyla fotoğraf çek-
tirdi. Fuardaki Tansu Öz-
can'ın söyleşi programına
katılan Manisa Büyükşehir
Belediyesi Genel Sekreter
Yardımcısı Ulaş Aydın ve

CHP Manisa İl Başkanı İlk-
sen Özalper Tansu Öz-
can'a kitap imzalattı. 

AÇIK HAVADA 
YAPILAN FUARDAN

MEMNUNİYETLERİNİ 
DİLE GETİRDİLER 

Fuarın onur konuğu
Şükrü Erbaş, daha önce
Manisa'da bir çok kez gel-
diğini, fuarlara katıldığını
söyledi.

Daha önce yapılan fu-
arların kapalı alanda oldu-
ğunu hatırlatan Erbaş, açık
havada Atatürk Kent Par-
kı'nda yapılan fuarın çok
güzel olduğunu söyledi.
Erbaş, “Açık havada, Ata-
türk Kent Parkı'nda olması
gerçekten çok güzel bir
değişiklik olmuş. Mevsim
de uygun. Anadolu'nun
her yerinde kitap fuarları
düzenleniyor olması çok
sevindirici. 

Çünkü kitaplara ulaş-
mak isteyen, ama bulun-
duğu yerden başka bir
yere gidemeyen birçok
insan var.

Kitap fuarları kitap satı-
lan pazar yerleri değil. Bu-
lunduğu yer kültür merkezi
halini alıyor. Kutluyorum,
teşekkür ediyorum, tebrik
ediyorum” dedi. Fuara ilgi
gösteren kalabalıktan
memnun olduğunu ifade
eden Ayşe Kulin, Manisalı
vatandaşlara gösterdikleri

ilgiden dolayı teşekkürle-
rini iletti. 

SİNAN AKYÜZ: 
“BU TÜR

ETKİNLİKLERİN 
DEVAM 

ETMESİ GEREKİYOR 
7. Manisa Kitap Fua-

rı'nda okurlarıyla buluşan
Sinan Akyüz, fuarın kurul-
duğu alana dikkat çekti.
Akyüz, “Gerçekten de
mekân olağanüstü okurlar
olağanüstü. Umarım bu
yedinin yanına bir sıfır ko-
yarız.

Bu tür etkinliklerin
devam etmesi gerekiyor.
Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zey-
rek'e ve emeği geçen
herkese tek tek teşekkür
ederim” dedi. Sinan Yağ-
mur ise fuarla ilgili şunları
söyledi; “Manisa'mız
kadim medeniyetimizin yıl-
dızlarından,  güneşinden.
Edebiyatın, sanatın, kültü-
rün, kardeşliğin, huzurun
bir arada iç içe olduğu bir
şehrimiz. Manisa'nın da
bu kitap fuarında emeği
geçen Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek'e, organizasyonda
emeği geçenlere, yayın
evlerine, yazarlara, sanatta
emeği geçenlere teşekkür
ederim.” 

Bu sene 7'incisi dü-
zenlenen Manisa Kitap
Fuarı'nda olmaktan onur
duyduğunu ifade eden
Emrenur Sarkın Tuğan,
daha önceki yıllarda yapı-
lan fuarlara katılımların bu
seneki kadar yoğun ve
canlı olmadığını söyledi.
Fuarda bilinçli bir okur kit-
lesinin bulunduğunu söy-
leyen Sarkın Tuğan, “Bu
sene bu kadar katılım ol-
masının nedenlerinden
biri, Büyükşehir Belediye
Başkanımız Ferdi Zey-
rek'in de bu kitap fuarını
gönülden destekliyor ol-
ması. Kent Parkta düzen-

lenmesinin de buna katkısı
çok büyük. Bu anlamda
çok mutluluk verici çok
umut verici ve çok da ke-
yifli. O yüzden tekrar Ma-
nisa Büyükşehir
Belediyesi'ne, çalışanlara,
Başkanımız Ferdi Zeyrek'e
tüm kalbimle çok teşekkür
ederim” dedi.

Manisa'da kitap fuarı-
nın yapılmasını sevinçle
karşılayan İnci Aral, “İlk
defa geliyorum kitap fua-
rına. Benim açımdan bu
çok sevindiricib Umarım
gelişerek ve büyüyerek
devam eder” dedi. 

“BU TÜR 
ETKİNLİKLER ŞEHRE 

BÜYÜK KATKI 
SAĞLIYOR” 

Fuarda söyleşi etkin-
liği ile kitapseverler ile
buluşan Ertan Aksoy, “Bu
tür etkinliklerin olması
kente çok büyük katkı
sağlıyor. Özellikle akla,
uzmanlığa, birikime dayalı
her türlü çalışma Anado-
lu'daki birçok kişiye katkı
sağlıyor. Bu anlamda Bü-
yükşehir Belediyesi'nin
yapmış olduğu bu ça-
lışma son derece kıy-
metli.

Umarım bu tür çalış-
malar kentin gündeminde
daha fazla yer alır” diye
konuştu. 

Fuarın bir diğer ko-
nuğu Tansu Özcan ise
şunları söyledi; “Çok
güzel bir organizasyondu.
Yeşillikler arasında hep

birlikte Cumhuriyetin 101.
yılında Tamar Genç'i ko-
nuştuk. Bir fikir etrafında
mücadeleyi sürdürmenin
en önemli örneklerinden
biri.  Kendisi bu kitabın
özelinde, bizim ilham
olmak istediğimiz genç-
lere, kitap kaynağı burs
olarak aktarılıyor. O yüz-
den bu sıcakta bizlerle
beraber olan destek
veren herkese çok teşek-
kür ediyoruz.” 

PELİN BATU:
“BENCE HER ŞEHİRDE 

OLMALI” 
Fuarda şiir, müzik ve

öykü etkinliği ile vatan-
daşlarla bir araya gelen
Pelin Batu ise, “Bence
kitap fuarları bizlerin ve
sizlerin bir arada olmasını
sağlıyor. Hakikaten bir
kurtarılmış bölge ve ülke
hissi uyandırıyor.

Hayata güzel bir şey-
ler katmak isteyen insan-
ları, meraklı, öğrenmek
isteyen, bilgiye saygı
duyan insanlar ile buluş-
turuyor. 

Bence her şehirde ol-
malı. Ümit ediyorum ki ilgi
daha da artarak devam
edecek” dedi. Haluk
Çetin ise fuarın yapıldığı
yeri beğendiğini ifade etti,
çok doğru bir alan oldu-
ğunu söyledi. Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi'nin
de fuar tanıtımlarını başa-
rılı bir şekilde yaptığını
söyledi, teşekkürlerini
iletti. İHA 

Ünlü yazarlar hafta sonunda
okurlarıyla buluştu   
Ünlü yazarlar hafta sonunda
okurlarıyla buluştu   

Üniversite öğrencilerine çorba ikramı
MANİSA'NIN Demirci

ilçesinde, üniversite öğ-
rencilerine her sabah
çorba ikram ediliyor.

Demirci Belediyesi,
eğitim fakültesi girişine ku-
rulan stantta öğrencilere
bardakta Demirci tarha-
nası dağıtıyor.

Öğrencilerden Merve
Böke, çorba ikramından
duyduğu memnuniyeti dile
getirerek, "Uygulama için
teşekkür ederiz." dedi.

Demirci Belediye Baş-
kanı Erkan Kara da De-

mirci tarhanasının 16 çeşit
şifalı bitkiden hazırlandı-
ğını anlatarak, "Okul se-
zonu boyunca hem eğitim
fakültemizde hem de

meslek yüksekokulu-
muzda bardakta çorba ik-
ramımıza devam
edeceğiz." ifadelerini kul-
landı. AA
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İki gencin kahreden kazasında 1 ölü var 
OtOMObİllE çarpışan

motosikletteki 16 yaşındaki
çocuk öldü 18 yaşındaki sü-
rücü ağır yaralandı.

Manisa’nın Salihli ilçesinde
otomobil ile motosikletin çar-
pışması sonucu meydana
gelen kazada 16 yaşındaki
çocuk hayatını kaybetti.

18 yaşındaki genç ağır ya-
ralandı. 

Kaza, İzmir-Ankara E96
Karayolu Karaoğlanlı Mahal-
lesi mevkiinde meydana geldi.
Edinilen bilgiye göre, B.G.(23)
idaresindeki otomobil ile
Ö.C.(18) yönetimindeki 45

motosiklet çarpıştı. 
Kazada motosiklet sürü-

cüsü ile yolcu konumunda bu-
lunan Alican Elalmış ağır
yaralandı. 

İhbar üzerine kaza yerine
gelen sağlık ekipleri tarafından
Salihli Devlet Hastanesine kal-
dırıldı.

Yaralılardan 16 yaşındaki
Alican E, doktorların tüm mü-
dahalesine rağmen kurtarıla-
madı. 

Kaza ile ilgili soruşturma
başlatılırken, diğer yaralının
hayati tehlikesinin bulunduğu
öğrenildi. İHa  

Kontrolden çıkan tır bariyerlere çarparak 
durabildi: 1 yaralı

Manİsa’nın Kula ilçesinde
yağmurun da etkisiyle kaygan-
laşan yolda seyir halindeki tır,
sürücüsünün direksiyon haki-
miyetini kaybetmesi sonucu
kontrolden çıktı.

Kontrolden çıkan tır bari-
yerlere çarparak durabilirken,
sürücü kazada yaralandı.  

Kaza dün saat, 15.15 sıra-
larında İzmir - Ankara D300 ka-
rayolu Kavacık rampalarında
meydana geldi. Edinilen bilgiye

göre Mustafa S. idaresindeki tır,
İzmir istikametinden Uşak isti-
kametine seyir halindeyken sü-
rücüsünün direksiyon
hakimiyetini kaybetmesi so-
nucu kontrolden çıktı. Kontrol-
den çıkan tır bariyerlere
çarparak durabildi. 

Kazayı gören vatandaşların
olayı 112 Acil Çağrı Merke-
zi’ne bildirmesi üzerine olay
yerine ambulans ve polis ekip-
leri sevk edildi. İlk müdahalesi

olay yerinde yapılan yaralı sü-
rücü, ileri tektik ve tedavi
amacıyla Kula Devlet Hasta-
nesi’ne kaldırıldı. 

Yaralı sürücünün durumu-
nun iyi olduğu öğrenildi. 

Öte yandan Kavacık ram-
paları Uşak istikametine trafik
akışı kaza sebebiyle bir süre
tek şeritten sağlanırken, ka-
zaya karışan tırın yol dışı yapıl-
ması ile trafik akışı tekrar eski
seyrine döndü. İHa

Manisa'nın Kırkağaç ilçesinde 28-29 Eylül tarihlerinde düzenlenen 1. Otomobil Festivali, yoğun katılımla gerçekleşti

Kırkağaç’taki otomobil festivaline yoğun ilgi!
Cansu MERİÇ

Manİsa’nın Kırkağaç il-
çesi, bu yıl ilk kez düzenlenen
Otomobil Festivali'ne ev sahip-
liği yaptı.

Geleneksel Kırkağaç Ka-
vunu Festivali’nin ardından dü-
zenlenen festival, vatandaşlar

tarafından büyük bir ilgiyle kar-
şılandı.

Kırkağaçlı vatandaşlar ve
otomobil tutkunları, festivalde
sergilenen birbirinden farklı ve
dikkat çekici otomobilleri ya-
kından inceleme fırsatı buldu. 

Tarihi ve kültürel açıdan
öneme sahip araçlar gençlerin

büyük ilgisini çekti.
Otomobil meraklıları, sergi-

lenen araçlar hakkında detaylı
bilgi aldı ve etkinlik boyunca
araçları yakından inceledi.

Kırkağaç Belediyesi, bu tür
etkinliklerin ilçenin tanıtımına
önemli katkı sağladığını be-
lirtti.

Kırkağaç Belediyesi tara-
fından yapılan açıklamada şu
ifadelere yer verildi: “Böyle
güzel etkinliklerle ilçemizin is-
mini duyurmaya katkıda bulu-
nan gençlerimize emekleri için
teşekkür ederiz.

Daha güzel etkinliklerde
buluşmak dileğiyle.”



1 Ekim 2024 Salı SAĞLIK 11

Kardiyoloji Uzmanı
Prof. Dr. Ergün Seyfeli, kalp ve
damar hastalıklarında yaş sevi-
yesinin 30-35’li seviyelere düş-
tüğünü söyleyerek, “Kalp
hastalıklarının özellikle pandemi
döneminde ve pandemiden
sonraki dönemde arttığını söy-
leyebiliriz” dedi.   

Dünyada yaklaşık 300 mil-
yon insanın kalp hastası olduğu
ve yaklaşık 2 milyar insanında
kalp hastalığı riski taşıdığı tah-
min edildiğini dile getiren Kardi-
yoloji Uzmanı Prof. Dr. Ergün
Seyfeli, “Dünyadaki ölüm sebe-
binin de hala bir numaralı sebe-
binin kalp ve damar hastalıkları
olduğunu söyleyebiliriz. 

Ülkemizde bundan nasibini
almakta ve yaklaşık 200-250
bin insanımızı kalp ve damar
hastalıklarına bağlı hastalıklar-

dan kaybetmekteyiz. Bu da
yaklaşık her 3 kişiden 1 kişinin
kalp ve damar hastalığına bağlı
hastalıklardan hayatını kaybet-
tiği anlamına gelmektedir. Kalp
hastalıklarının özellikle pandemi
döneminde ve pandemiden
sonraki dönemde arttığını söy-
leyebiliriz.

Bundan önceki çalışma-
larda kalp hastalığının genelde
40 yaşın üzerinde artmaya baş-
ladığını, 50 ile 65 yaş arasında
da en yüksek seviyeye çıktığını
görüyoruz. Ancak pandemi
sonrası kalp krizlerinin 40 yaşın
da altına düştüğünü, 30-35’li
yaşlardaki genç hastalarda da
sıklaştığını söyleyebiliriz. Covit
19, hastalık olarak dolaşım ve
solunum sistemini tutan ve pıh-
tılaşmaya neden olan bir hasta-
lık. Bu dönemde pıhtılaşmaya

bağlı kalp krizlerinde artış oldu-
ğunu müşade ettik. 

Halen hastalığın şiddeti
geçse de hala covit vakalarına
rastlanmaktadır. Bu da damar-
larda pıhtılaşma ve inflamas-
yon-yangıya neden olarak
damar sertliğini artırmaktadır.
Dolayısıyla kalp krizlerinde
genç yaşta da da olsa artış ola-
rak karşımıza çıkmaktadır”
dedi. 

"Genç Hastalar, 
Kalp Krizi 

GeçirebileceKlerini 
aKıllarına 

GetirMiyorlar" 
Genç hasta grubunda ya-

pılan çalışmalarda, bu yaştaki
hastaların kalp krizi geçirdikle-
rinde gerçekleşen ölüm oranla-
rının yüzde 30 daha fazla artış
olduğuna dikkat çeken Prof. Dr.
Ergün Seyfeli; “Özellikle genç
yaştaki hastaların göğüs ağrıları
hissettiklerinde mutlaka çok
hızlı bir şekilde hastaneye ulaş-
maları gerekmektedir. Genç
yaş grubu hastaların kalp kriz-
leri, erişkin yaş ya da ileri yaş-
taki hastalardan farklılık arz
etmektedir. Özellikle bu hasta-
larda kalp krizleri daha çok pıh-
tılaşmayla birlikte olduğu için
akut gelişmekte ve hastalar bu
kalp krizlerine ani yakalanmak-
talar. Kalp ritim bozukluğu ne-
deniyle de hayatlarını

kaybetmekteler. Özellikle bu tür
hastalar genelde hastalığı kendi
üzerlerine konduramıyorlar ya
da kalp krizi geçirebilecekleri
akıllarına getiremiyorlar. Bu
yüzden de sağlık kuruluşlarına
pek fazla gitmek istemiyorlar.
Biz özellikle kalp krizi belirtileri
olan genç kardeşlerimizin mut-
laka hızlı bir şekilde hastaneye
ulaşmalarını öneriyoruz. İlk bir
saatte yapılacak müdahalenin
de hayat kurtarıcı olduğunu
söylemekte fayda var” şeklinde
konuştu. 

"40 yaş sonrası 
MutlaKa Kalp 

Kontrolü yapılMası 
GereKiyor" 

Kalp rahatsızlıklarının belir-
tilerinden bahseden Seyfeli;
"Kalbin orta bölgesinde baskı
tarzında sıkıştırıcı, ezici ve ağır-
lık koymuş tarzda göğüs ağrısı
olması  ve bu durumlara soğuk
terlemenin eşlik ettiği, çarpıntı,
nefes darlığının da birlikte ol-
duğu şikayetleri mutlaka dik-
kate alsınlar. 

Bu genellikle 5 ila 15 dakika
arasında sürer. Bazen kısa da
sürebilir. Eğer bu bir kez geli-
yorsa mutlaka ikincisi de gele-
cek demektir. 20 dakikanın
üzerinde olan şikayetler ise
artık kalp krizi olarak değerlen-
dirilmeli ve hastaneye başvur-
mak gerekiyor" ifadelerini

kullandı. 
Kalp hastalıklarında yüzde

80'inin değiştirilebilir risklere
bağlı olduğunu aktaran Seyfeli;
"Kalp hastalıklarının yüzde
80’inin değiştirilebilir risk faktör-
lerine bağlı olduğunu görüyo-
ruz. 

Şeker hastaları, tansiyon
yüksekliği, kolesterol yüksekliği
bulunan kişiler, sigara, alkol
kullanan, hareketsiz yaşam ve
stres altındaki kişiler genelde
kalp hastalıkları için risk altın-
dadır. İleri yaş ve ailede genetik
hastalığı olan kişilerinde kalp
hastalığı riski taşıdıklarını söyle-
yebiliriz. 40 yaşını geçmiş in-
sanların mutlaka kalp
kontrollerini yaptırmaları gereki-
yor. Biz hekimlerin öncelikli gör-
evi koruyucu hekimlik, yani
kalp hastalığı olmadan önce
engellememiz gerekiyor. Bir di-
ğeri de olduktan sonra mutlaka

bunun erken ve doğru bir şe-
kilde tedavisinin yapılması ge-
rekiyor" dedi. Kalp
hastalıklarının tanısı için farklı
yöntemler kullanıldığı da sözle-
rine ekleyen Prof. Dr. Ergün
Seyfeli; “Biz genelde Efor, EKG
ve diğer yöntemlerle kalp ya da
damar hastalığını teşhis et-
meye çalışıyoruz. Özellikle son
yıllarda bizim bu yöntemlerle
teşhis edemediğimiz ancak kli-
nik şüpheye düştüğümüz has-
talarda Tomografik anjio diğer
bir ifade ile sanal anjiyo dediği-
miz yöntemi çokça kullanmaya
başladık. Bu biraz önce bah-
settiğimiz yöntemlerle teşhis
sağlayamadığımız hastalarımızı
son derece hızlı ve çabuk bir
yöntem olan sanal anjiyo yön-
temiyle yüzde 90’a yakın
oranda hastalarımızın rahatsız-
lıkları kolaylıkla tespit edilmek-
tedir” dedi. iHa 

"Kalp ve damar hastalıklarının 30'lu
yaşlarda görülme sıklığı arttı"
"Kalp ve damar hastalıklarının 30'lu
yaşlarda görülme sıklığı arttı"

Kalıcı makyaj uygulamalarına dikkat!

MaKyaj malzemelerinin
göz sağlığına etkisi ve kalıcı uy-
gulamalar üzerine konuşan
Göz Hastalıkları Uzmanı Prof.
Dr. Arzu Taşkıran Çömez,
“Makyaj kadının günlük haya-
tında çok önemli bir yer tutuyor
ancak ürünlerimizi başkalarıyla
paylaşmamalıyız çünkü enfek-
siyon riskini oldukça fazla artırı-
yor.

Ürünlerin son kullanma tari-
hine dikkat etmeli, bir başka
önemli şey ise mağazalarda
denememiz için verilen ürünle-
rin tek kullanımlık olduğundan
emin olmamız gerekir. Kalıcı

makyaj bir dövme işlemi, bu iş-
lemle göz içi inflamasyonu, kör-
lüğe kadar gidebilecek
durumlar da oluşabilir” dedi.   

Makyaj uygulamaları top-
lumda birçok kadın tarafından
sıklıkla tercih edilirken uzman-
lar, göz sağlığını korumak için
makyaj malzemesi kullanırken
dikkat edilmesi gereken nokta-
ları sıklıkla vurguluyor. Kozme-
tik ürünlerin bilinçsiz kullanımı,
hijyene dikkat edilmemesi, kul-
lanılan ürünlerin başkalarıyla
paylaşılması gibi nedenlerin
göz sağlığı açısından risk oluş-
turduğunu belirten Prof. Dr.

Göz Hastalıkları Bölümü Eğitim
Sorumlusu Prof. Dr. Arzu Taşkı-
ran Çömez de önemli uyarı-
larda bulundu. Prof. Dr. Çömez,
lens kullanan kişilerde makyaj
süreçlerine yönelik bilgi verir-
ken kalıcı makyaj uygulamala-
rına ilişkin de açıklamalarda
bulundu. 

Kozmetik ürünlerin kadın-
lar tarafından çok tercih edildi-
ğini ancak kullanırken dikkat
edilmesi gereken noktalar oldu-
ğunu aktaran Göz Hastalıkları
Uzmanı Prof. Dr. Arzu Taşkıran
Çömez, şöyle konuştu:  

“Makyaj kadının günlük
hayatında çok önemli bir yer
tutuyor. Bazı hususlara dikkat
ettiğimiz sürece çok da bir sı-
kıntı yaşamayabiliriz. Bu husus-
lardan en önemlilerinden bir
tanesi makyaj malzemelerinin
kişiye özel olduğunu aklımızda
tutmamız lazım. Arkadaş ya da
aile bireylerimizle kendi ürünle-
rimizi paylaşmamamız gerek-
mekte çünkü bu enfeksiyon
riskini oldukça fazla artırıyor. Bir
başka önemli şey de mağaza-
larda denememiz için verilen
ürünler, bunların sadece bizim

için açıldığından ve tek kulla-
nımlık olduğundan emin olma-
mız gerekir. Kalıcı uygulamalar,
bazen kemoterapi ya da çeşitli
cilt hastalıkları sonrası kirpikle-
rini kalıcı olarak kaybetmiş has-
talara da uygulandığı için
uygun kişiler, uzmanlar tarafın-
dan uygun ürünlerle steril or-
tamlarda yapılıyorsa
uygulanabileceğini düşünüyo-
rum. Her gün yapılacak bir
takma kirpik uygulaması değil
zaman zaman gerekli durum-
larda uygun olacağını düşünü-
yorum. Bir takım yan etkileri,
önemli komplikasyonları olabi-
lir. Enfeksiyon bunlardan en
önemlisi, kalıcı kirpik kaybı,
yani kendi kirpiklerinizi kaybe-
debilirsiniz. Göz kapağının içe
ya da dışa dönmesi görülebilir.
Ayrıca kalıcı makyaj bir dövme
işlemi, mikro pigmentasyon de-
diğimiz bir işlem, bu işlemle
göz içinde üveit dediğimiz göz
içi inflamasyonu körlüğe kadar
gidebilecek durumlar da oluşa-
bilir” dedi. 

Makyaj ürünlerinin son
kullanma tarihlerinin göz ardı
edilmemesi gerektiğini söyle-

yen Prof. Dr. Çömez, “Makyaj
malzemelerinin sıvı içerikli olan-
larında belli bir tarihten sonra
mikroplar, mantarlar, bakteriler
üreyebilir, son kullanma tarihine
dikkat etmemiz gerekiyor. Her
üründe olduğu gibi makyaj
malzemelerinde de bir son kul-
lanma tarihi var, belki birçoğu-
muz çok dikkat etmiyoruz. 3-6
ay maksimum bu süreler kadar
kullanıp sonra atıp kesinlikle
yeni ürünlere geçmemiz gereki-
yor çünkü onları çıkarttığımızda
enfeksiyon riskini artıyoruz, tek-
rar içeriye sokuyoruz. Havadan
bile birtakım bulaşlar olabilir.
Kontak lens kullanan hasta-
larda takmadan önce ellerimizi
yıkayıp kurutuyoruz. Sonra-
sında lensimizi takıyoruz, mak-
yajımızı lensimizi taktıktan
sonra yapmamız gerekir. Mak-
yajı çıkartmadan önce kontak
lensimizi çıkartacağız ve mak-
yajımızı bir temizleyiciyle çıkar-
mamız lazım. Su bazlı yumuşak
bir temizleyiciyle yatmadan
önce muhakkak göz çevremizi
ve yüzümüzü temizlememiz
lazım. Bunu yumuşak hareket-
lerle, ovuşturmadan, çekiştir-

meden yapmalıyız çünkü göz
çevresinde gözümüzün estetik
olarak daha sağlıklı, güzel gö-
rünmesini sağlayan bağlar var,
onları gevşetmememiz gereki-
yor. Makyaj malzemelerine
bağlı kişiye özel birtakım alerjik
durumlar oluşabilir. Size iyi
gelen bir makyaj malzemesi
bende alerji yapabilir. O yüzden
ilk aldığımızda göz çevresine
uygulamadan önce bileğimizin
iç kısmında ürünü denememiz
lazım. Eğer bir alerjik durum
oluşmuyorsa göz çevresine uy-
gulamamız gerekiyor. Makyaj
yaparken enfeksiyon oluşması
durumunda yani gözde çapak-
lanma, uyanma, batma, ışığa
hassasiyet gibi bulgular oldu-
ğunda öncelikle makyajı silece-
ğiz. Makyaj yapmaktan bir
süreliğine vazgeçeceğiz. Eli-
mizdeki makyaj malzemelerinin
maalesef tamamını atacağız. 2
hafta kadar bir tedavi aldıktan
sonra yeni makyaj malzemele-
riyle makyajımıza devam edebi-
liriz ama bu aşamada makyaj
malzemelerinin tamamen atıl-
ması gerektiğini de söylemek
isterim" şeklinde konuştu. iHa 

“Sigara içmeyin, az yiyin, bol yürüyün”
Kardiyoloji Doktoru İs-

mail Ünğan, kalp damar hasta-
lıklarına karşı, “Sigara içmeyin,
az yiyin, bol yürüyün” öneri-
sinde bulundu.   

Kardiyoloji Anabilim Dalı.
Öğretim Üyesi Dr. Ünğan
Dünya Kalp Günü nedeniyle
açıklamalarda bulundu. Tüm
dünyada en yüksek ölüm se-
beplerinin başında kalp damar
hastalıkları ve inme durumunun
geldiğini söyledi. Dr. Ünğan,
sanayileşmeyle beraber artan
fiziksel aktivite kısıtlılığı, artan
yaşam stresi, sağlıksız bes-
lenme, alkol, tütün tüketiminde
artış, yaşam süresinin artma-
sıyla beraber maruz kalınan
kronik hastalıklar, şeker, tansi-
yon ve yüksek kolesterolün
sebep olduğu sonuçlar netice-
sinde kalp damar hastalıkları ve
inmeye olaylarının arttığını ifade
etti. 

Türkiye’de her yıl yaklaşık
300 bin yeni kalp damar hasta-
lığının teşhis edildiğini ve yakla-

şık da 125 bin ölümün gerçek-
leştiğini anlatan Dr. Ünğan,
“Kalp damar hastalıkları tüm
dünyada tüm ölümlerin yüzde
33-35’ini kapsamaktadır. Kalp
damar hastalıkları ve inme ko-
nusunda, yüksek tansiyon,
şeker hastalığı, kolesterol de-
ğerlerinin kanda yüksek olması,
yetersiz fiziksel aktivite, stresin
artması, sigara, alkol tüketimi-
nin olması bunların hepsi risk
faktörü olarak anılmaktadır.
Beklenen yaşam süresinin art-
masıyla beraber özellikle kronik
hastalıklara karşı maruz kalınan
sürenin artması ve bu olumsuz
davranış şekillerinin berabe-
rinde bu hastalıkların gün geç-
tikçe yıkım oranını artırmakta,
hastalar bundan dolayı ciddi
sorunlar yaşamaktadır” dedi. 

Dünya Kalp Federasyonu,
Kardiyoloji Derneği başta
olmak üzere bağlı olan üyelerin
kalp damar hastalıklarına yaka-
lanmama, yakaladığında tekrar
hastalığın olmaması konu-

sunda farkındalık çalışmaları
sürdürdüğünü ifade eden Dr.
Ünğan, şöyle konuştu: 

“Biz hekimler sahada va-
tandaşlarımıza da fırsat buldu-
ğumuz sürece tekrar tekrar
hatırlatarak bu hastalıkların ola-
bildiğince yükünü hafifletebil-
meye çalışıyoruz. Özellikle
tansiyonla mücadelemizde,
tansiyon takiplerimizi yaptıra-
lım. Hasta olmasak bile en az
yılda bir defa tansiyonumuzu
ölçelim. Hastalığımız varsa ilaç-
larımızı düzenli kullanalım. Tan-
siyon konusunda, sigara alkol
tüketimi, yetersiz fiziksel akti-
vite konusunda dikkat edelim.
Tüm dünyada artan dengesiz
beslenme, ciddi bir sağlık soru-
nudur. Bu özellikle şeker hasta-
lığı olmak üzere yüksek
kolesterol, tansiyon yüksekliği
beraberinde bir sürü komorbid
durumu getirir. Bu konuda kişi-
lerin dengeli, yeterli ve sağlıklı
beslenmesine özendirmemiz
gerekiyor. Akdeniz tarzı diyetle

beslenme, sebze, meyve ürün-
leri, kuruyemişler, balık ürünle-
riyle beslenmemiz gerekiyor.
Onun haricinde işlenmemiş ta-
hıllar, az yağ oranına sahip süt
ürünlerini önermemiz gerekiyor.
Bunun haricinde doymuş yağ-
lardan oluşan margarin gibi
ürünler kullanmamamız, kırmızı
et ürünlerini azaltmamız, şekerli
meyve suyu içecekleri, endüs-
tride hazırlanmış içecekleri,
enerji içeceklerini tüketmeme-
miz gerekiyor. 

Hastalara mutlaka alkol si-
gara kullanımını bırakması yö-
nünde cesaretlendirmemiz
ge7rekiyor. Artan yaşam stre-
siyle beraber, yoğun çalışma
temposu sağlıklı yaşam konu-
sunda birazcık kısıtlamaya
neden oluyor. Yine de biz fırsat
buldukça haftanın 5 günü hafif
orta düzeydeki zorlukta bir eg-
zersizle, yani şöyle, orta tem-
polu bir yürüyüşle, bu
mümkünse rampa yukarı olma-
yacak şekilde, düz zeminde yü-

rüyüş yaparak mutlaka fiziksel
aktivitemizi yerine getirmemiz
gerekiyor.” 

Dr. Ünğan, davranış şekil-
lerini değiştirilerek kalp damar
hastalıklarına yakalanma oranı-
nın düştüğünü belirterek,
“Alkol, sigara tüketimi, düzen-
siz, dengesiz beslenme, fiziksel
aktivitenin olmaması, psikosos-
yal stresin altında olma. Bunları
eğer yeterli bilgi ve deneyimle
azaltırsak ya da olabildiğince
yok seviyesine getirirsek biz bu
kalp damar hastalıkları ve inme
dediğimiz kronik hastalıklarda
yaklaşık yüzde 80 oranında bir

azalmaya gidebiliriz. Çünkü
maalesef artık dünya gene-
linde, ülkemizde de gittikçe
artan sıklıkta bizim metabolik
sendrom dediğimiz, kronik has-
talıkların birleşimi olan bir
durum. Kendini artan kiloyla
gösteren bu kompleks bir has-
talık tanımı maalesef bizi kalp
damar hastalılarıyla beraber
birçok hastalığa yatkın hale ge-
tiriyor. Hastalarıma şunu söylü-
yorum, 3 öneriyle, sigara
içmeyin, az yiyin, bol yürüyün.
Bunu yaptığımız sürece kalp
sağlığımız daha iyi olacak” ifa-
desini kullandı. iHa 
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Manisa FK’lı Ada Ibik’e milli davet

Burhan AKDEMİR

MANİSA Futbol Kulübü’nün
genç futbolcusu Ada İbik, U17
Milli Takımımızın 2024/25 UEFA
Avrupa U17 Şampiyonası ön-
cesi Bursa'da yapacağı hazırlık
kampının aday kadrosuna
davet edildi.

U17 Milli Takımımızın 4-12
Ekim tarihleri arasında Bur-
sa'da yapacağı hazırlık kampı-
nın aday kadrosu açıklandı.
Aday kadroya davet edilen
oyuncular arasında Manisa
Futbol Kulübü’nün genç futbol-
cusu Ada İbik de yer aldı. Ay-
yıldızlıların Bursa'da yapacağı
kamp, Kasım ayında Sırbis-
tan'da oynanacak olan
2024/25 UEFA Avrupa U17

Şampiyonası 1. Tur maçları ha-
zırlıkları kapsamında düzenleni-
yor. U17 Milliler, 1. Tur 13.
Grup'ta Sırbistan ve Bulgaris-
tan ile mücadele edecek.

14 grupta ilk iki sırayı alacak
takımlar 2025 yılının bahar ay-
larında oynanacak 2. Tur'a yük-
selecek. 2. Tur'da 7 grup lideri
2025 yazında düzenlenecek
UEFA Avrupa U17 Şampiyo-
nası finallerinde mücadele ede-
cek. Ev sahibi takımın yedi
grup birincisi arasında yer al-
ması halinde, en iyi ikinci de fi-
nallere yükselecek. 2025 yılının
yaz aylarında oynanacak UEFA
Avrupa U17 Şampiyonası Fi-
nallerine Arnavutluk ev sahipliği
yapacak.

Manisa Amatör Küme'de 
ilk hafta heyecanı tamamlandı   

MANİSA'DA Amatör Lig-
lerde heyecan başladı. Ma-
nisa Hüseyin Sultan 1. Amatör
Küme Merkez A ve B Grupla-
rında ilk hafta sonuçlarında
ligin iddialı takımları sahadan
galibiyetle ayrıldı.   

Manisa Hüseyin Sultan 1.
Amatör Küme Merkez A Gru-
bunda ilk hafta sonuçlarında 3
puan ve averajla Çobanisa
Belediyespor 1., Kayapınar
Çevikspor 2., Mütevellispor
ise 3. sırada yer aldı. 

Manisa Merkez B Grubu
ilk hafta sonuçlarında ise Ma-
nisa Çarşı FK 3
puan ve ave-
rajla 1.,
İmam Ha-
tiplililer
Spor 2.,
Paşaköy
FK 3. sı-
rada yer
aldı. 

Manisa
Merkez Hüseyin
Sultan 1. Amatör Lig A
Grubunda ilk hafta sonuçları
şöyle: Kayapınar Çevikspor 4-
0 Karaağaçlı Pomakspor, Do-
natımspor 0-0 Manisa
Lalelispor, Anadolu 45 Spor 1-
4 Mütevellispor, Çobanisa Be-
lediyespor 7-2 Hacıhalliler
Gedizspor, Dış Mahalle Yıldı-
rımspor 0-3 Çınarobaspor. 

Manisa Merkez Hüseyin
Sultan 1. Amatör Lig A Gru-

bunda 2. haftanın programı
ise şöyle: "Karaağaçlı Po-
makspor-Anadolu 45, Çınaro-
baspor-Kayapınar Çevikspor,
Manisa Lalelispor-Çobanisa
Belediyespor, Mütevellispor-
Donatımspor, Hacıhalliler Ge-
dizspor-Dış Mahalle
Yıldırımspor." 

Manisa Merkez Hüseyin
Sultan 1. Amatör Lig B Gru-
bunda ilk hafta sonunda alı-
nan sonuçlar şöyle:
Alabeyspor 0-0 Akmescitspor,
Halitpaşa Belediyespor 3-3 45
Manisa Yaşamspor, İmam Ha-

tipliler Gençlikspor
2-0 Karaağaçlı

Teknikspor,
Paşaköy
Futbol
SK 2-1
Manisa
Başak-

şehirspor,
Manisa

Çarşı FK 5-1
Hamzabeylispor. 

Manisa Merkez Hüse-
yin Sultan 1. Amatör Lig B
Grubunda 2. hafta karşılaş-
maları ise şöyle: "Akmescits-
por-İmam Hatipliler
Gençlikspor, 45 Manisa Ya-
şamspor-Alabeyspor, Hamza-
beylispor-Paşaköy Futbol SK,
Karaağaçlı Teknikspor-Manisa
Çarşı FK, Manisa Başakşe-
hirspor-Halitpaşa Belediyes-
por." İHA

“Sporda engel yoktur” sloganıyla
sahaya çıktılar!

MANİSA Büyükşehir Belediyesinin katkılarıyla Uluslararası
İşitme Engelliler Haftası kapsamında, farkındalık oluşturmak
adına bir dizi futbol müsabakası düzenlendi. Necmi Temizel
Spor Tesisinde düzenlenen müsabakaya Manisa Büyükşehir
Belediyespor Yönetim Kurulu Üyeleri Murat Kümüştekin,
Erkan Turbil, Eray Durukan, Kulüp Genel Koordinatörü Alpars-
lan Kaya, Manisa İşitme Engelliler Spor Kulübü Başkanı Bilal
Cansu, işitme engelli sporcular ve aileleri katıldı. 'Sporda
engel yoktur' sloganıyla düzenlenen müsabakada Manisa
İşitme Engelliler Spor Kulübü oyuncularından karma iki takım
oluşturuldu. Mağlubiyetin olmadığı dostluk maçında hayata
iyilikle dahil olunması ve iyiliğin engelleri aştığı vurgulandı.
Maç boyunca işaret diliyle iletişim kurularak, sporun engel ta-
nımadığı bir kez daha gösterildi. Müsabaka sonunda her iki
takıma da plaket takdim edildi. İHA 

Uluslararası İşitme Engelliler Haftası kapsamında Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi iş birliği ile Manisa İşitme Engelliler Spor Kulübü,
farkındalık maçında bir araya geldi. Dostluğun kazandığı müs-
abakada “Sporda engel yoktur” sloganına vurgu yapıldı.   


